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länsstvrelsens beslut't'st
.l

En julklapp så god som
någon tycker sig William
Aellig från Kinnarp ha fått
i och med att länsstyrelsen
den 22 december beslutade
om att han ska få tillstånd
att öppna taxirörelse i Kin-

1 narp utanför Falköping.
i Beslutet kom efter det att
William Aellig överklagat
länsstyrelsens nej till taxi-
tillstånd i juni ifjol till Sta'
tens transportråd. Trans-
portrådet upphävde läns-
styrelsebeslutet den 16 de-
cember då man fann att det
fanns ettvisst behov av taxi
baserad i Kinnarp, något
som lånsstyrelsen i sitt
första beslut inte ansåg.

Transport
p-i_

äd.t upphäv4" De, mind:-**:S::l"tk
Med Transportrådets beslut På

papper fattade länsstYrelsen ett
för William Aellig positivt beslut.

- Jag är glad över beslutet, det
gick i den riktning jag hade väntat
mej, säger en nöjd William Aellig
som nu är i färd med att inregistre-
ra sin taxirörelse som firma och
ställa iordning den bil han för än-

damålet anskaffat.

r Snartigång
- Inom tre till .fYra veckor ska

jag vara igång med verksamhe-
ten. Jag kommer nu också att ta
kontakt med taxis gemensamma
bestållningscentral i Falköping för
att ansluta min rörelse dit. Enligt
ett kommunalt beslut ska taxiföre-
tagen i kommunen ha gemensam
beställningscentral och det tycker
iaq är en god ordning och service
"båIde 

for våra kunder och för taxi.
William Aellig ansökte i februari

1987 om att få starta egen taxirö-
relse i Kinnarp. Länsstyrelsen I

ansåg inte att det då fanns behov
av taxi där och sa nej till begäran.
Det ansågs dessutom att William
Aellig inte hade tillräcklig yrkes-
vana och att han inte gått taxiför-
bundets s k BLIV-kurs för taxifö-
rare. Kursen har han sederJnera
genomgått och beträffande yrkes-
erfarenheten så påpekade Willi-
am Aellig i sitt överklagande till
Transportrådet att han har 12 års
yrkesvana som förare av taxi, buss
och lastbil samt som Privatchauf-
för på kontinenten (William Aellig
kommer ursprungligen från
Schweiz).

Nu blir det taxi i KinnarP som
ersättning för den taxirörelse i tät-
orten som lades ner för några.år
sedan.'

GLENN WELANDER,
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I Kinnarps skola samlades i
lördags Bengt Kjellströms
"gamla" elever. För trettio år
sedan bötjade elever från Sörby,
Slutarp och Börstig skolan. Nu

Deltagarna i klasstriif,fen: Stfiende fr o Gunoor Freilrtksson, Ing-Marie Neiiman-
Ästranil, Majoi Ömar1, Hans Ähgren, Christer Angrimer, Yngoe. Aloön, KjeII Blanck,
Clas Hellrnai, t<xell-Ake Sandön, Kjell Karlsted,t, Roger And.ersson. Sittande fr o Ing-
oor Klosson-Carlsson, Britt-Marie. Korlsson-Stri.d,h, Birgitta lngemarsson-Karlsson,
Elisobeth Abrahamsson-Mårtensson, Lilian Granlund.-Jo7rsso7l., Gull-Britt Johansson-
Liilön, Bengt $ellström ldrare, Kristina Fransson-Rosön, Ingeborg Ioarsson-Persson,
Etisabeth Brandt-Suensson, Lena Johansson-Thuresson. Liingst fram: Christer Sten-
qaist, Jan-OIof Johansson, Marianne Johansson, Conng Lor-s-son, Owe Pers-son och lpo-
ör Anilersson-Hörberg. Ej nö,ntarande t:id trii,f,fen oar Stof,fan Nielsen och Bengt-Ake
Blomdehl. r5/t- tt'

var det alltså dags för en klass- middag på Kinnarps Pensionat.
tråff. Efter en iuridvandrins i Uppslutningen var mycket god,

skolan, dår det gamla klass- då endast två av de före detta
rummet besågs, var det dags för eleverna saknades.

FALKÖPINGS SEKTION AV SVENSKA
TRÄI N DUSTRIARBETAREFÖRBUN DET

ANORDNAR

JULFEST LöRDAG e JAN.

I LOKAL FRÖKIND KL. 15.00
Dans kring granen - Tomtebesök. Kaffe med dopp, saft med
dopp. Varm korv med bröd. - Möt upp till en trevlig samvaro.

Festkommitt6n



Lg_ttjuvar T rjg1i Kinnarp
Månne tjuvarna tänker sig bli

miljonärer eftersom de vid ett be-
sök i en affär i Kinnarp inriktade
sig på en kassalåda i vilken pen-
ning- och Bellmanlotter förvara-
des. Deras byte blev 55 penning-
lotter och 160 Bellmanlotter. Lot-
terna har nu spärrats varför even-
tuella vinster inte kan inlösas.

Vålförtiånt utmåry$stse_ :,:"ffi
Henry Jarlsson, VD på Kin- "atu"'Vit'si""'o-pn;t,"tq],f.ö*- trIfltffinarps kontorsmö6ler, li.. to* taget och får ge ny utvecklings- iitl fr"ts.tt T"amgång och utveck-

framgåttavtidningarnafåttAlbert kraft. li'gfor framtidå. täangu företag
Bonnier Jr:s pris.för framgångs- - o - i dag, med Kinnarps som fraganf

Kinnarp
1-plansvilla med källa-
re, en villa i fint skick.
3 sovrum, vardagsrum
samt stort matrum/
kök. I källaren bl a gil-
lestuga med öppen
spis hobbyrum. Torn-
ten gränsar till grön-
område.

Järnvägsfrlm
färdig qlvw.

Kjell Walters film om järnvägar-
na Falköping - Ulricehamn -
Landeryd och Ulricehamn - Bo-
rås är färdig. En stor del av filmen
spelades in under våren 1985, in-
nan tågtrafiken upphörde. Pre-
miären blir om någon vecka i Ul-
ricehamn.

Kinnarp
l-plansvilla med källa-
re, en villa i fint skick.
3 sovrum, vardagsrum
samt stort matrum/
kök. I källaren bl a gil-
lestuga med öppen
spis hobbyrum. Tom-
ten gränsar till grön-
område.

rikt företagande. IVIot bakgrund av de impone- exempel, visar det. Det är på den
Det är en välförtjänt utmärkelse rande siffro'r Kinnarps rör sig med vägen vi skall gå, när vi nu vand-

som kommer VD och chefen för i-varå"erlag och bland annat med rar vidare mot 2000-talet.
familjeföretaget till del. Sä.Se1 eget flyä tilfförfogande för snabba Kinnarps Kontorsmökrler öns-
man chefen, så skall man också ,.äo. iio- och 

-utom landet för kas fortsatt frarngång - ägare an-
vara medveten om att Kinn-arps snabba affärer och avslut, är pri- ställda och kornmun till fördel.
Kontorsmöblör är ett familjeföre- set I etf r.sestipendium ph 30.000
tag, där man arbetar tillsam-mans kr - kanske biygsamt. 

-Men 
det

i::'*r:':;{all';'.'siln* ä#:*ri"ig:fi"1äT** | 1W KINNARe,.
det sättet framgång skapas. if"rr.y Jarlsson rjatu ragä". tiVågot I Modern villa m. bra läge b.

Och välkända Kinnarps - med som ytterligarre- lyfter-fram olh I tgAO i l-pl.stil 140 mr. Fräsch
destoratransportbilarnasomman gor f6retagät kant. I o. n, interior m. qenerösa
ser rulla ure pa vagarna over nera Bakom framgången för företa- l -
landetochmädrefresentationslo- *;:är'#å;kelsen ligger hårt I sällsk'utrvmmen -. såväl
kaler bland annat mycket väl- öch målmedvetet arbäte, om- | vard.rum som anslut. stort
beläget i centrala Stockholm - I ,orlrf"fi planering, modgrn tek- | allrum, 3 sovrum, bad m. wc,

l1I"!* f.lggång, nästan exem- niklrafionell prod'uktion'qch inte I gästtoa, TV-stuga m grov-
peros rramgang' minst ett effektivt distributionssy | äntr6. trivsamt kök m.m.- o - stem, sorn minimerar dyrbar'la- I :,'.:,-' "" :*,;.. ;;'--,-- -,Från en blygsam början på 

""'.n.fi"r*.-^divetvis 
också d,en I Vidb. garage/förråd. Fin al-

40-talet, då pappa Jarl Anderssol ämfattandä kontorisering som I tan i husets vinkel mot träd-
ietthussomännufinnskvar.bred- sketfi vårt samhälle undei efter- | eårderr.vid dagens jättelika fabriksan- krigstiden och utvecklat en mark- | '-_ -- -

Iäggning,har Kinnarps Kontors- .rrJ- äu"rrutomlands - därKin-
möbler vuxit till dagens fjllll- narps har funnit sin plats med Någon har försökt få ut bensinthdestorföretag.Detäridaggivet- pasiandeproduktion.Menockså utan att betala ur automat-vrs Kommunens slorsta,-rorelr:tå detsistnämndakräverskicklighet pumpen vid Slutarps bil ochMen inte bara det ute
skandinaviensredandeild",l'": ilffi:*il:1,:å5å1"1"ä'i::, täåi;,"ssmannen 

brev utanre av kontorsmörbler, 
, TS t!!' den rätta vägen,- bensln men åstadkom omfattan-

f :i:c*1ii:'Til^-1T-l'111' T - o - de skadegörelse på sedetautoma-narv mruard - KansKe mer - i Det kan i sammanhanget kon- ten och b'ensinpumpeo. tzlr6.omsättning och goda vinstmargi- statera$ att en nyligen gjiord un-

-t- 
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PA SKOR SKALL BORT! i

SK0HUSET i fffiflFflf;*tJ**{c
_ K;NNARp - 0515/331 BO - KINNARP - 0515/332 63

- AFFÄRERNA MED DE LÄGBE PRISERNAI -
NFV-CIRKLAR
FöR vÅneru
I KINNARP

TYSKA 30tim 170:-

"Lär känna Dig sjålv'r
30 tim 170:

VARDAGSPSYKOLOGI
30 tim 170:

"Må bättre på äldre dar"
21 tim 110:

HÄLSAN-MATEN-
MOTIONmm 21 tim110:-
TRÄDGÅRDSCIRKEL

21 tim il0:
Alla priser exkl. litteratur.
Anmälningar och förfrå!-
ningar
NBV tel. 0515/804 75 exp. tid
10-14 fdr övrigt tel.svarare'



*****rt** * ********** *** *t *** ** ***ttt*r

i BEG. BILAR i
1 -sa-MB 190 E -85 volvo 740 GL I
I 

- 
;tt, r""r." 124.900:' vit 93.400:- i

| -as nrte soo o -81 volvo 343 DL_. _-^ i
i drag 126.500:' gul 31.500:- i
ri -zs Me z+o o -86 Opel Kadett *
i 

- 
e..,1, å."g 24'500:- röd,lucka, d.1s- -^^ i

| -zs ua 230 -6 64'5oo:' *
i eul, aut., lucka, -80 Ford Taunus 2,0 i
i ä..g 24.500:' blå, aut 19.800:- i
I -82 Nissan Btue Bird -75 VW Passat I
I -' il;,'il;*:å.. grön 12'eoo:' i
i servo 87'3oo:- lÄrra LAsTBILAR i| -ae nissan Cherry
* röd -56.900:- "u yy:Lodv' r'it' drae' rt

a - - k.Pu, uär-. +Z'OOO'' i
i tt 

lå:il 
tn"'1u.roo,- 

"t :.ät?""'rt'"*liluoo,. ir -86 Nissan Micra * a

i -" ä' 4e.eoo:- "t iffi"åXfårt"o i| -ac nissan Micra 26.5oo:- *
I grön,metall 38.500:' Exkl. *o*r. 
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SlutarP 05151333 30
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SlutarP
l-plansvilla med 4 rum hörntpmt' Dubbelga-

o"f, tOt . Belägen på rage och stort förråd'
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Nu börjar julen dansas ut i våra bygdegårdar. Falköpings-
delen av Svenska Träindustriförbundet anordnade i lördags sin årli-
ga julfest för medlemmarnas barn. Det var många som passade på
att få dansa runt granen i Lokal Frökind. Dansen leddes av garvade
lekledare Ing-Britt Berg och Maria Cladsson från Unga Örnar. Drag-
spelandet sköttes av Eskil Hermansson. Under kvällen kom tomten
som lystrade till namnet Rune och delade ut godispåsar. Man hann
också med att både fika och äta korv tillsammans. [h-Eg .ta ve I

Motionsgympa
för damer och herrar som bättrar
konditionen och tar bort överflödi-
ga hekton startar igen på tisdaS i
Gymnastiksalen i Kinnarp.

Kinnarps IF Pl0: M Svensson, T
Johansson, P Johansson, A Werners-
son, A Silvander, J Torstensson, J
Kannius, J Berglund, F Andersson.
FBK-cupen lörd. Samling Kinnemo
8.30. Ev åtb 332 12.

.Äsarp/Slutarp Pl5: F Gil, P Len-
nartsson, T Carlsson, M Mann, U Mar-
tinsson, O Kal6n, R Brolin, M Johans-

Falköping
M: Köttfärssås med sPagetti el-

ler Lasagne, råkost. Ti: ArtsoPPa,
mjuk ostsmörgås, frukt. O: St. fisk
el. fiskgratäng, grönsak, Potatis,
sås. To: Skinkstek, Potatis, sås,
råkostsallad. F: BlodPudding,
lingon. srönsak. Alt: makaronilå-
da; tr,l1_$t.

- o Slutarp -
Söndagskolstart $/vtst'

är det på söndag fm i SlutarPs
Missionsius' Då är det dags för
vårterminen att börja.
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KINNEVEDS pastorat: Kinne-
veds kyrka Sönd högmgtj 11,

Mårtensson. Tisd I och l1 samt
torsd 14.30 KB. Tisd 18 min och
jun, Onsd 17.15 miniminiorer,
kl 19 KU. Torsd 19 Stc börjar
igen i försh. - Vårkumla kyrka
se Kinneved. - Börstigs kyrka
Se Brisr.nene. - Brismene kyr-
ka Sönd högmässa 19, Mårtens-

- son.
Frökinds Frikyrka: Sönd 11

Start söndagsskola (Slutarps Mh);
15 Gudstj. med Arne Johansson
och sång av Maria Sigfridsson i
Kinnarps Mh. Tisd 18 Start UV-
scout 19.30 Bibelst. (Kinnarps
Mh). Onsd 19 Start Tonår (Frit.
gård.)

Kinnarps lF
Ärsmöte 2511 kI20.00, Kinnemo.
- Välkomna!
Styrelsen

Pedantskött källarlös villa i

KINNARP
112 kvm. Stort dubbelgarage o. förråd säljds förmånligt.

'&; l unda gå rde n s i"i"fl;i'Å #:i:;, 

"!;'.':,

KINNARP
Enplansvilla med vidbyggt
garage. Inneh.5rokmed
öppen o trivsam planlös-
ning. Ett snyggt hus med
fritt läge. Byggn.år 19?7'

SI$LL NI SÄLJA
ert hus i sta'n
eller på landet?

VI HAR KÖPARE!

KONTAKTA OSS!

Te|.0515/170 25

#smen
FhEflIGSS$|(EG
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Sn. ny missionskyrka

skall i höst stå klar i Frö-
kind. Omedelbart våster
om Lokal Frökind och
barnstugan skall Äsarps
missionsförsamling upp-
föra en missionskyrka som
skall betjåna den verksam-
het som församlingen be-
driver i Kinnarp och Slut-
arp.

Ungefär en och en halv
miljon beräknar försam-
Iingen att kyrkan skall kos-
ta. Den omfattar 248 kva-
dratmeter golvyta och inne-
håller såväl kyrksal som
ungdomslokaler och andra
behövliga utrymmen.

Tidigare har separata försam-
lingar funnits i både Kinnarp och
Slutarp och dessa har haft egna
lokaler. Församlingarna samlades
för ett antal år sedan under ett tak
med Åsarps missionsförsamling
som huvudförening. Man har an-
vånt de båda missionshusen för
möten, ungdomsverksamhet och
annat. Men lokalerna har varit
omoderna och orationella och
dessutom har ett allmänt önske-
mål varit att få en enda lokal för
all verksamhet, en lokal med cen-
tralt läge i tätorten. Och så mycket
centralare än vad läget nu blir,
kan man knappast tänka sig' Mis-
sionskyrkan blir belägen mitt
emellan Slutarp och Kinnarp.

r Lågttomtpris
- Vi har köpt tomten av Falkö-

pings kommun, som välvilligt ställt
upp med ett lågt tomtPris, berättar
Lars Fredriksson, ordföranden i
den utredningskommitt6 som
Åsarps missionsförsamling tillsatt
inför bygget.

I den nya kyrkan räknar alltså
församlingen med att bedriva hela
sin verksamhet. De tidigare mis-
sionshusen i SlutarP och KinnarP
skall säljas. Till de nya lokalerna
flyttas nu mötesverksamheten,
scoutkårens aktiviteter, söndags-
skolan och bibelstudiegrupperna.

. å4Slvadratmeter
Totalt får missionskyrkan en

golvyta på 248 kvadratmeter.
Kyrksalen blir naturligtvis den
största lokalen. Den kan med
hjälp av att en vikvägg skjutas åt
sidan, göras ännu större i och med
att den kan kombineras med ung-
domslokalen. Hobbyrum, två
grupprum och kök ingår också i
den nya kyrkbyggnaden. Utanför
själva missionskyrkan blir det
grönytor och bl a skall en volley-
bollplan anläggas.

Cirka en och en halv miljon be-
räknas glltså den nya missionskyr-
kan kosta. Den egna insatsen från
församlingens sida uppgår till
drygt 600.000 kronor. I denna
summa ingår 312.000 i s k löftes-
gåvor från medlemmar. Totalt
räknar man med 413.000 i gåvor.
Den egna insatsen i rena pengar
från föreningen blir således
200.000.

Övriga delar av projektet finani-
seras med hjälp av bidrag och lån.
,Bidrag räknar man bl a med från
arvsfonden och frikyrkornas sam-
arbetsnämnd. Församlingen hop-
pas också på bidrag från företag
och enskilda, liksom att försälj-
ningen av de tidigare missionslo-
kalerna kan ge en del pengar.

Den nya missionskyrkan byggs
med färdiga sektioner och själva
arbetet kommer .att gå tämligen
snabbt. En del qv arbetet kommer
att utföras med hjalp av egna in-
satser av medlemmar. Grunden
skall man själv göra, liksom inred-
ning och märkberedning.

I Invigs i höst
I höst räknar Asarps missions-

församling med att inviga denna
nya "utpost", som man räknar
med skall fylla ett stort framtida
behov i Kinnarp och Slutarp.
Första spadtaget tas någon gång
framåt vårkanten.

MATS KARLEN

rW..

"''.eHJ Slutarp
F.d. missionshus i 172-pl. stil
lämpl. för modernisering till
bostad, butik/lager e.a. verk-
samhet.

Hiir skall den nga missionskgrkan i Frökind li.gga. I bakgrunden sgns barnstugan. Fr.u.
Lars Fredri.ksson, ordförande i missionsförsamlingens utredningsgmpp, Roger Wern-
lnAr, en au församlingens medlemmar fr&n Kinnarp, pastor Jan-Erik Holm oeh försam-
Iingens ordförand,e Gösto Cloesson. (Fato: Dan Nilsson).

Boullinq ftlve$'

Sluttabell för Korpen gr I
Kinnarp -Anders Björstigs 0- 6
Kommunal-Bowlinghallen 1 -5
Haglunds-Sledge Hammer 6-0

Haglunds
Kinnarp
AndersBjörstigs 10 6 0 4 28-3212
Kommunal 1041531-29 I
Bowlinghallen 10 3 2 5 2?-33 8
Sledgehammer 10 3 1 6 17-43 7
Högsta slagningen: Arne Berggren 673

Grupp 2
Kinnarp 2-Gudhemsgåiden 2 3-3
Team AMAB-Inge Gli (dam) 6-0
Fonus-Inge Gli 6 3-3
Elförsäkr. - Gudhemsgården 1 3-3
Par i Ess - Team Aspen 3-3
Kinnarp I - Martin sover 2-4
Tintos - Inge Gli I 0-6
TeamJumbo - FTwoTeamJumbo

FT 760724-212
Gudhemsgårdenl 7 5 I 1 32-10 f1
Inge Gli 1

Martin sover
Inge Gli 6
TeamAMAB
Elförsäkringar 7 3 2 2 26-16 8
Tintos 740325-17 8

707t240-2015
1061336-2413

750233-910
7 42123-1310
7 47228-14 9
7 4r223-19 g

Fonus
TeamJumbo

3 16-20 7

3 t5-21 7
3 13-23 7
4 t8-24 5
5 11-31 3
5 3-21 3

IngeGli(dam) ? 3
Kinnarp2
Pari Ess
TeamAspen

73

72
7l
7l

Kinnarpl 7f 06 5-31 2
Gudhemsgårdenz 7016 3-33 1

Högsia slagning: Kaj Spetz, FT 578.

Så. hiir har missr.onsf,örsamlingen tiinkt sig den nga
si.onskyrkan i, Ki.nnarpl Slutarp.

rnl,s-
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Bostäder plangras

Falköpings Kommuns
Hy'resbostäder har sedan
en tid tillbaka arbetat med
planering av byggnation av
boståder i Kinnarp och
Åsarp. Det år bostadslå-
genheter som. länge varit
aktuella där. I Asarp kom-
mer utnyttjandet att i viss
mån ske som pensionärslä'
.genheter.t - Dut häneer samman med en
utredning .ot t F.lkOpittgs kom-
mun har gjort när det gäller äldre-
omsorgen i Äsarp och servicebo-
endet där. Det här blir första etap-
pen och består av två hus. Med
tanke på att KinnarPs Kontors-
möbler behöver anställa mer folk
oc'h behöver bostäder till siria an-
stållda, så har Falköpings Kom-
muns Hyresbostäder också beslu-

Frökinds 
, 

tbll-sg.
Pensionårsförening
höll i tisdags månadsmöte i sam-
lingslokalen, Frökindsgården.
Mötet .var talrikt besöktl Ko--
mitt6n Linnda, Eva och Astrid
hade glort ett fint arbete. Efter
sång och en stunds förhandlinear
blev det kaffe med frallor och eod
kaka. Kommitt6n spelade en
sketch som blev livligt applåde-
rad. Därefter förekom lekar och
långdans. Ordföranden meddåla-
de att cirkeln "Vägar till hälsa"
börjar på måndag och påminde
även om att årsmötet hålls den g
februari.

NBV:CIRKLAR
FöR vÅneru
I KINNARP

TYSKA 30 iim 170:-

VARDAGSPSYKOLOGI
"Lär känna Dig själv"

30 tim l?0:-
',MÅ BÄTTRE PÅ ÄLDN,E
DAR''
Hälsa-maten-motion m.m.

21 tim 110:-

TRÄDGÅRDSCIRKEL
21 tim 110:-

Alla priser exkl. litteratur.
Anmälningar oeh förfråg-
ningar
NBV tel. 0515/804 75 exp. tid

10-14 för övrigt tel.svarare.

tat att bygga i Kinnarp. I KinnarP
blir det frågan om åtta lägenheter
i det nya huset. I Asarp rör det sig
om tolv lägenheter, berättar Carl-
Erik Gabrielsson, ordförande i

ilr

tw'-{t

it, ,,il- i{
ir ri

i:31*-
Åke Suentton, representant för Hgresbostiider, Anders Lund, också, representant för
HEresbostöder; Rune Hermansson, od Jör Hgresbostcider, Carl-Erik Gabrielsson, ordf.
för HEresbostiider och Siguard Ståhl, Bgggtjrinst i Hökerurn entreprenad'AB h&ller pä
att samtala ont, situationsplanerrta öuer områdena,

i Kinnarp och Asarp

$:
\

De &tta lö,genheterna i Kinnarp kommer att anuö'ndas ats

Kinnarps Kontorsmöbler t, första hand.

Falköpings Kommuns Hyresbo-
städer.

- Underlaget är vi övertygade
om att det finns i de bägge sam-
hällena. I november räknar vi

trilåmde av
fingrarna
i maskinvals

En anställd vid maskinav-
delning 2 på Kinnarps AB
kom med ena handens fingrar
i kläm i en vals och skadades
så svårt' att han i ambulans
fick föras först till Bassjuk-
huset i Falköping varifrån
han direkt remitterades till
specialistvård i Göteborg.

Hur olyckan i detalj Sått tiU
år under utredning av polis.
Enligt den anställdes förman
förstördes samtliga fingrar to-
talt vid olyckan. $lttf.

med att samtliga lågenheter kom-
mer att stå klara.

Byggtjänst i Hökerum entrepre-
nad AB är antagen som totalentre-
prenör för bå^da byggnationerna i
Kinnarp och Asarp. Sigvard Ståhl
kommer att leda byggnationerna.

Det finns inte några lägenheter
lediga, vare sig i Kinnarp eller i
Äsarp. Ett behov finns onekligen,
även ett stort intresse finns också
för den här typen av byggnation.

- Vi har haft en ganska lång
planeringstid och onekligen en
lång väntan innan vi kunnat få
fram besluten från länsbostads-
nämnden, säger Rune.Hermans-
son på Falköpings Kommuns Hy-
resbostäder.



Anhörigträftaf ,i Ki n narp

fi,'#
Kyrkoherde OlIe Hultberg rnedoerkade i höstos med ett "gammald,ags" husförhör. Det
sutn rnan en gå,ng lört xn som konfi,r'mand uisade sig sitta i iiuen onr. det uar örser 80
&r sedan sorn en d,el ars d,eltagarna konfirtnerades.

I lördags hölls den första och nu
på lordag blir det den andra an-
hörigträffen på Frökindsgården i
Kinnarp. Det är alltså hälften av
pensionärerna som vid varje till-
fälle kan bjuda in två anhöriga till
gn liten fest, ett litet julkalas om
man så vill. I varje fall så står jul-
gröten på bordet, om det är någon
mandel i vet jag inte, i varje fall
inte i min portion. Smörgås och
härlig grOt står alltså på matsedeln
och den lekamliga delen avslutas
så småningom med kaffe och tår-
ta.

Vid båda sammairkomsterna
'medverkar sångarparet Eva och
Ingvar från Eriksberg. På deras
program {inns egna visor, Dan

. Andersson och allsång. Ingvar läs-
te dessutom ur Gösta Kyrkanders

nyutkomna bok "När lommen ro-
par".

Karin Feurst, oidf i samråds-
gruppen för Frökindsgården, be-
rättades om nyheter och föränd-
ringar i verksamheten på hem-
met. Under hösten har Olle Karls-
son medverkat med minnesträ-
ningsprogram, man har haft frå-
gesport, höglååning, bingo, hus-
förhör m.m. Musikskolan har va-
rit på besök och spelat för pensio-
närer och personal och framåt
våren kommer medlemmar ur
Åsarps hembygdsförening med
ett bildprogram.

"Vi i samråds- och arbetsgrup-
pen för Frökindsgården har en
önskan att göra förhållandena där
så som vi själva skulle vilja ha det
en gång när det blir vår tur, sadel
Karin Feurst". Pastor Rolf Rööst

Artistparet Eua och Ingzsar frå.n Eriksberg mecltserkade ,i
lördags och meduerl<ar &oep ilemra oecl<a p& anhöngtriif-
farna på, F rökindsg &rden.

från Filadelfiaförsamlingen i
Åsarp medverkade med-en an-
daktsstund och prosten Uno Mår-
tensson avtackade de medverkan-
de.

JOSET JACOBSSON

lt****:t*t **************** *****tr*ttt**

I BEG. BILAR i
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! -s4 MB 190 E -85 Volvo 740 GL i
i vit,lucka 124.900:- vit 93.400:- i
f' -es ua soo o -81 votvo 343 DL I
I drag 126.500:- gul 31.500:- i
i -zs Me zco o -86 opet Kadett i
i gul, drag 24.500:- rod,lucka, ärag I
[ -zs ua mo -6 64.5oor i
i t.rt, aut., lucka, -80 Ford Taunus 2,0 I
i . drag 24.500:- blå, aut 19.300:- !
| -ez xissan Blue Bird -76 Vw Passat i
i brun, drag, c-lås, grön 12.900:- I

i -* ;,::::n .n",,ft'too'- LÄrrA tol'-'-''l: 
, ' ii röd 56.900:- -85 VW Caddy, vit, drag, 1

I -sg l,tirr"n cherrv kåpa' värm' 47'000:' i
i 

-- il'ä -"-"äe.aoo,- '85 P-euseot t'"*.Yp,-- ij -ee ni"""n Micra röd' drag 49'500:- I
i röd 49.900:- '84 Mazda Pick UP 1
[ -e+ Uissan Micra blå, drag 36.800r ii srön. metall 38.500:- a
t Exkl. moms. i*
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För djup årensning
frågo för länsstyrelsen

Älex Johansson m.fl i
Halsäng, Kinnarp har be-
gärt att lånsstyrelsen utre-
der om ordföranden och
kassören i "Fröje, .Hals-
ångs vattenledningsföretag
av år 1954" underlåtit att
betala ut vissa skadeersätt-
nlngar och låtit utföra gråv-
ningsarbeten utöver vad
som krävs för underhåll och
rensning av diket.

Dom som skall rensa och under-
hålla t.ex. ett dike måste ha till-
stånd och får inte göra mer än vad
tillståndet anger enligt vatten-
l3gen. Man far alltså inte gräva
djupare eller utvidga, vilket kla-
gande i skrivelsen till länsstyrel-'
sen anser ha skett i det här fallet.
Dessutom sägs att fastighetsågare

inte fått ersättning för jordmassor
som lagts upp. En följd av detta
blir att man anvånt pengar som
tillhört företadet på felaktigt sätt.

o Normalt
Alex Johansson var tidigare

ordförande i vattenledningsföre-
taget. 1972 giordes en fördjupning
av diket. De nu aktuella klagomå-
len gäller den rensning som nyli
gen skett. Lantbruksnämnden
har därefter besiktigat rensningen
och säger i ett yttrande till länssty-
relsen att de problem som påtalat
av de klagande är sådana som
normalt förekommer vid en un-
.derhållsrensning. Nämnden säger
också att styrelsen är väl känd för
nämnden och har förutsättningar
att lösa problemen.

När det gållerjordupplagen på-
pekar lantbruksnämnden att det

finns ett beslut i styrelsen att dis-
kussion skall tas upp med mark-
ågarna när arbetet är avslutat. -.

. Rentunderhåll
Nämnden säger vidare att skul-

le fördjupning skett utöver den
som giordes 1972 kråvs en sPräng-
ning och någon sådan har inte ut-
förts. På vissa sträckor har entre-
prenören visserligen gråvt men
det var nödvändigt för att få bort
vegetation och alltså fråga om rent
underhåll.

Klagandena har också påtalat
ras efter rensninge4 men visst ras
år normalt, säger nämnden.

Klagandena får nu tillfälle att
yttra sig över lantbruksnämndens
yttrande och därefter tar länssty-
relsen åter upp ärendet.

s.L.

Nils Lindberg
kommer också...

Kinneved får fint musikfräm-
mande den 28 februari - också.
Då bjuder Kulturnämnden och
Kinneveds församling på Nils
Lindberg med musikaliska rötter.
i Dalarna. Han ger orgelkonsert i
kyrkan och sedan ett pianopro-
gtam (azz och folkton) i Försam-

Lördag kl 10-13 Söndag kl 12-16

Du kan spara många kronor om du bestämmer dig för ett INTEGA' kö[ innan priserna stiger i februari.
Vl ordnar allt!

ilililli;TillllflJr'"'' 
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Kvarngatan 10, Slutarp. Tel. 0515/333 90 - 333 ga J

Kinneveds Församlingshem

',ÖPPET HUS''
torsdagen den 28/1

"Svenska kyrkans truba-
dur"

TORKEL SELIN
sjunger kl 19.30

Kaffeservering från kl. 19

VI|LKOMNA!
Kinneveds församling

SKS

' Svenska kyrkans trubadur'
giistar Kinneved torsdag Ye

På torsdag kommer
"Svenska kyrkans truba-
dur", Torkel Selin, till Kin-
neveds församlingshem.
Han är vålkånd från flera
framtrådanden i radio och
TV och han beråttar och
sjunger bl.a. läsarsånger.

Han är ensam i Sverige orn att
samtidigt sjunga och på tecken-
språk kunna tolka budskapet. De
omtyckta "hemlandssångerna"
Barnatro, Vägen hem och Mam-
ma är det långt till himlen framför
han med åkthet och värme. Något
som också upplevs i hans tre LP-
skivor. Det är ingen tillfällighet att
Torkel kallas "vår tids Lapplisa".

Han har genom sina TV-fram-

trädanden bl.a. i Gospelsånger,
Caf6 Sundsvall och Söndagskväll
vunnit mångas hjärtan, inte minst
genom sina nära och folkliga för-
kunnelse i ord, ton och tecken.

Torkel Selin är etablerad bland
de kristna artisterna i vårt land
och har dessutom en alldeles egen
profil.

Från Trelleborg i söder till Kiru-
na i norr har människor lyssnat
till Torkels egen Det brinnande
hjärtat, en sång som snart är ltka
populär som Lapplisas Barnatro.

Det är dock kombinationen av
sång i tron och på teckenspråk
som gör honom unik. Något han
har sin döve sön Johan att tacka
för.

Torkel Sel,in till Ki'nneued
på torsdag.

lingshemmet. Under årens lopp
som skapande konstnär har Nils
Lindberg breddat sitt register.
Mer i den vägen är säkerligen att
förvänta inom den närmaste ti-
den. Det som de kulturkloke plåga
kalla konstmusik kommer nog att
berikas av den lindbergska pen-
nan, även om det inte blir i farbror
Oskar Lindbergs anda. Han med
Gammal fäbodpsalm.



Torkel Selin drog
fullt hus i Kinneved

uh'tr'
" Svenska kyrkans truba-

dur" eller "vår tids Lappli-
sa" har han kallats denne
Torkel Selin från Hårnö-
sandstrakten. som blivit
kiind och uppskattad för
bl.a. sina framträdanden i
TV. Och visst är han truba-
dur och har mycket av
Lapplisa, det kunde alla
konstatera, som hade glåd-
jen att under en och en halv
timme få lyssna till honom
i Kinneveds församlings-
hem i torsdags kväll.

Drygt 170 personer, vilket inne-
bär, att församlingshemmet var
fyllt mer än till sista plats, hade
samlats när kyrkan den här gång-
en inbjöd till öppet-hus-kväll.

Det kristna kärleksbudskapet i
tal och ton, skulle man kunna sam-
manfatta den här samlingen, då
Torkel Selin sjöng och talade sig
rakt in i åhörarnas hjärtan. De
fanns med här alla de gamla väl-
kända läsarsångerna, som folk i
allmänhet känner till och så gärna
vill sjunga och lyssna till. Det blev
mycket allsång under kvällen och
när Torkel stämde upp "Tryggare
kan ingen vara", då fanns det sä-
kert ingen som inte sjöng med.
Många av de äldre nickade också
igenkännande, när han plockade
fram några av de gamla andliga
skillingrycken om drinkarflickans
död m.fl. liknande som är så sorg-
liga men också talar sitt klära
språk.

r Teckenspråk
Torkel Selin är en av de få, som

kan sjunga på teckensPråk och

Torkel Selin sjöng stg rakt in ihjiirtathos den storapublz-
ken i Kinneueds församli,ngshem.

IOGT-NTo-föreningen
i Kinnarp har startat årets verk-
samhet med en trevlig träff i Grö-
na Huset på Rödestensgatan i
Falköping. Vid förhandlingarna
behandlades en del frågor, bl.a.
den pågående studiecirkeln om
Evert Taubes diktning och lev-
nadsöden. I samband med denna
cirkel, som är riksomfattande,
pågår en tävling i ämnet, förSt På
kretsplanet, och sedan distriktsvis
och slutligen hela riket. Vid krets-
tävlingen segrade KinnarPs lag
med 19 av 20 möjliga poäng.

Föreningens årsmöte skall hål-
las i mars och i april står förening-
en som värd för distriktets årsmö-
te.

Till mötet hade medlemmarna
uppmanats att ta med sina favorit-
melodier, vilka spelades och av-
lyssnades. Det blev en fin bland-
ning av gospel, operett, dansmu-
sik m.m. vilket resulterade i att
de beslutades att man skall träffas
en gång i månaden för att lyssna,
diskutera och vidare utveckla
musikintresset. Avslutningsvis
läste ordf. en dikt av Gunnar Falk-
as. 25rt-g<'

"Öppet hus" i
Kinneveds

t*ft-gg.

församlingshem
I kväll år det åter dags för "ÖP-'

pet hus" i Kinneveds församlings-
hem. Kvållens gäst är den från
radio och TV kände sångaren
Torkel Selin. Han berättar och
sjunger bl a läsarsånger. För kaf-
feservering och värdskap står kyr-
kans barnkör.

Också ettvårtecken
Ett tidigt vårtecken värt att uPP-

märksamma är den livfulla geting
som Roger Persson i KinnarP här-
omdagen hittade i sin bil. Aven om
den verkliga frostiga vintern har
låtit vänta på sig råder knaPPast
behagliga temperaturer för insek-
ter och andra flygfän i dvala. Sov,
sov qeting lilla, än så är det vin-
ter..I - tuÄ-sg'
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i Den I marswingasvi höjaprisernaigen. Enlitentröstärdockatt i
I Mercedesaldrig-blirbilligareänvadäenärjustnu.såomduhar ri

i funderat på art 5yta till ei ny Mercedes den närmaste framtiden, It ärdethärrämtillf;ille. r
I O- du bestrille r en ny Mercedes -88 fiire den I mars, gäller 

i
; bestållningsdagens pris. *

i@ABBrt&MolgtEii Slutrro 05151333 3 
a*********t***t*******t******ttt******det visade han också prov på i ett

par av sina sånger. Förutom att
han själv spelar gitarr fanns vid
hans sida Torsten Norberg som
ackompanjerade på dragspel. När
det så var dags för Margareta
Thor att tacka för ett mycket fint
program och flickorna från barn-
kören överlämnat blommor, tyck-
te någon i publiken att nu när han
fått blommor kunde han väl fort-

sätta en stund ti[. Och så fick det
bli. Pärleporten och Snart vi möts
igen fick bli avslutning på denna
mycket fina gemenskapskväll
med kristna förtecken. En lisa för
själen var någons spontana reak-
tion efteråt oih ett bättre betyg
kan man väl inte få när man är
ute för att sprida glädje och sjunga
om den Herre man tjånar.

E-L T

KINNARP
Enplansvilla inneh. 5 r o k.
Öppen, trivsam planlös-
ning. Vidbyggt garage. Ett
vackert hus med fritt läge.

KINNARP
l-plansvilla 4 rum/kök.
Utvändigt ny träpanel.
Invåndigt nyenoverat.
Fullt'modernt. Fristående
kallgarage. Fördelaktigt
prrs.
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G,unrrarArnborg 
4z_SS .till Kinnarp

Gunnar Arnborg gästar i mor-
gon, onsdag, Lokal Frökind och
berättar och kåserar kring temat
"Mulens marker". Arrangör är
Kinneveds Hembygdsförening i
samarbete med Vuxenskolan.

2:a i Slutarp
ledig 1/4.

Tel. 0515/33? 27.--

Iwlll;tttlrrt
I Skoosv. SLUTARP' Tel' 05151335 92 |
j-t-----)---tt't---tt-------

$fu&#Y'
mffi&s

sÄurrn
REA-PRISER

ALPINSTöVUN
BARN ienno'oau

Sguo sgto
sK0llusET

KINNARP - 0515/331 80

- Affären med lägre Priser -
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GUNNAR ARNBORG
kommer till LOKAL FROKIND onsdagen den 3 februari kl
19.00. Arnborg kommer att berätta och kåsera kring temat
''MULENS MARKERI'.

Servering. - Alla hälsas välkomna!

KINNEVEDS HEMBYGDSFÖReHIHc

Elo**tu*n'...
Eu samarransemans med $VUXenSkO|fln

Åren I LAGER!
Ljuvalontäcken 145:-.
Täcken felvara fr 53:-
Örngottsväv blekt fr 9:50/m
Restgarn udda färger
fr 2:-/nyst
NILSSONS MANUFAKTUR

Kinnarp
Tel 0515/331 34

O ulz-6t.

Arets företa$are
på "hrets stoP)!

Framgångarna fortsät-
ter för Kinnarps AB. Ny-
ligen utsågs företagets
VD Henry Jarlsson till
åretsföretagare-igår
var det dags för Kinnarps
Interiör att få priset
"årets stol".

Detta hände sig. på Stock-
holmsmässan i Alvsjö, där
Kinnarps Interiör var med för
första gången. Proj ektansvarig
för Interiör är Rune Karlsson,
och priset till stolen Bison fnot-
togs av VD Henry Jarlsson och
männen bakom verket, de bå-
da arkitekterna Sture Eng och
Kjell Nordin.

o ForumNårmiljö
För priset står inredningstid-

ningen Forum Närmiljö och
Bisonstolen ingick i avdelning-
en offentlig miljö. Juryns moti-
vering var följande: Kinnarps
Interiör får priset för en skick-
ligt genomförd variant av ett
nutida stolstema. Bison fram-
står i sin helt svarta version
med skinnklädsel som färdig-
gestaltad i form, material och
detaljer. Den har väl studerade
mått, harmoniskt varierade di-
mensioner och precis material-
snålhet. Det väl designade in-
ternationella formspråket visar
också att producenten har en
uttalad vilja till förnyelse av sitt
program,

Åre* företagare Henry Jarlsson i "Äreb stol", designod
ao arkitekterna Sture Eng och Kjell Nordin. Kinnarps
Intertör tilldelades priset oid en tnössa i Stockholm och
d.et rnottogs ao oerkstiillande direktören Henry Jorlsson.
(Foto: Dan Nälsson. Montage: Gunder Cadsson)
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Kinnarps AB är Skaadinaviens stör-
sta tillverkare av möbler för kontor
och offendig miliö. Under 1986
skedde en utbyggnad av fabriken
med hela 27.000 m', till att idag
omfatta en högrationell möbel-
industri på 90.000 m'l!

Kinnarps har idag en omsätt-
ning på ca 600 Mkr, samt över
500 anställda. Av företagets
totala verksamhet omfattar ca
30 % export och agenter finns
i följande länder: Norge,
Danmark, Finland, England,
Holland, Frankrike, USA och

På.grund av vår stora orderingång
söker vi

Australien.

Jaktmöte i
Från den I januari 1988

gäller en ny jaktlag' en nY
jaktförordning och en nY
jaktkungörelse. För att in'
formera bygdens jägare om
inriebörden av detta hade i
förra veckan Studiefräm'
jandet anlitat Karl-Erik
Böhlmark från Skaraborgs
läns jaktvårdsförening att
medverka i en informa-
tionsträff. I

Denna var forlagd till lokal Frö-
kind, där ett hundrataljägare från
Falbygden hade mött uPP.

t/L-tt.

är borta, den gamla bestämmel-
sen har inte hindrat tjuvskYtte.
Rätten till att jaga med drivande
hund anses ligga vid 150-200 ha
välarronderad mark, meningen
är att drevet huvudsakligen skall
gå inom den egna jaktmarken.

Rådjur får jagas under skYm-
ningstimman, en timme efter so-

Montage av skrivbordslådor. Ljudisolerade skärmar.
Skåpmontage. Dagtid.

Upplysningar lämnas aa personalaudelningen
Berndt Bertilsson (dagtid 0t15-333 70, bost 051t-460 53)
eller Franh. H enningsen.

Tisdag 9 februalri finns ai på arbetsförmedlingen.i
Falhöping tillsammans med vår hlubbordförande
Kjell-Ooe Karlsson för information
hl 16.00-19.00. vi bjuder äaen på haffe.

Kinnarps AB, Box 3060,52103 FALKÖPING.
Telefon 0515-333 70. Telex 67169 KINNARP S.

lens nedgång, men man är

Karl-Erik Böhlmark löser lagen för Studi'efriimjandets
Lars-H&kan Llndgren och Lilian Jonsson'

att ha en särskilt tränad eftersöks-
hund tillgänglig inom två timmar.

. Älsiakt
Algjakten skall i fortsättningen

bedrivas på följande sätt: A-
område (egentligt licensområde)
som skall vara stort nog att tilldel-

r ningen är minst ett vuxet djur och
en kalv per år. Jakttiden blir här
minst 30 dagar, fördelat på en eller
flera perioder. B-område (särskilt
licensområde) där tilldelningen är
1 vuxet djur per år med en jakttid
av fem dagar eller mindre.

Oregistrerat område: fri kalvav-
skjutning fem dagar eller kortare.

Generellt område: länest till ut-
gången av år lgg0 (ingenlegistre-
ring av nya områden): 1 vuxet djur
och en årskalv per år med jakttid
två till fem dasar.

En del Over!ångsbestämmelser
finns i lagtexten. För generellt
område och licensområde som varI registrerat 1987 behöver ny regi: .
strering ej ske.
Vad de nya bestämmelserna

kommer att innebära får framti-
den utvisa. Tydligt är dock att
myndigheterna vill ha ner älg-
stammen. Det torde bli tillåtet med
fri kalvavskjutning på eir ytamot-
svarande en' sommarstugetomt.

Fax 0515-337 Ot

MASKIITOPENATONEN 4 ST.
för följande tillverkningsstationer:
Maskinputs, Maskinfräsning, Kantlistautomat.

2-skift, varannan fredag

för att köra automatiserad lackline.

Inlärning på dagtid och förskjuten tid. Därefter 2-skift
med varannan fredag ledig.

aa

lokal Fröldnd ucKnPEnAT0nEn 2 $.
Nu liksom tidigare tillkommer

iakträtten jordägaren och djur
som det inte ärjakttid På är freda-
de. Men det finns ett antal djurar-
ter som är fredlösa, t ex vildsvin
och mårdhund, det senare ett djur
som invandrat norrifrån.

Kravet på att ha vaPnet i fodral
när man har det med sig i bilen

M0ilf0nEn 4 st.
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civilingenjör Gösta Carls-

sån'i Skövde. Äv hans utredning
framqår att översvämningarna
och fiktskadorna bl. a' härrör från

' järnutfällningar i dräneringsled-
".rirrer.tr" o"ti"tt kommunens spill-
vadenssystem ligger fOr hOgt'

1 Överhuvudtaget är tomterna med

hänsvn till sin belägenhet, gund-

förhållande, markbeskaffenhet
etc inte lämPliga för hus med käl-
lare. säger Gösta Carlsson, och
komminen borde inte tilHtit så-

dan bebyggelse. I efterhand -
1982 - 

-har 
bYggnadsnämnden

konstaterat att tomtplatsen borde
ha kållarlösa hus.

alt-e6.

oa

Kommunjurist Göran
Hessling awisar de krav
som två SlutarPsbor ställt
på kommunen om ersätt-
ning fOr att deras fastig-
heter drabbats av över'
svämningar och fuktska'
dgr. Som skäl anger Hess-
liåg att fordringsansPråken
är preskriberade. Vidare
säser Hessling att Proble-
möt med järnfällningar in'
te kunde förutses när bYgg'
nadsplanen för SlutarP
giordis 1969-70. Någon
tallmän kunskaP" om den
forskning som då skett
fanns inte och det fanns
heller ingen anledning för
dåvarande Frökinds kom'
mun att göra Ytterligare
undersökningar.

Kommunen har tidigare sagt nej
till de båda fastighetsågarnas krav
på ersättning för översvämningar
äch fuktskador som de anser här-
röra från järnutfällningar i dräne-
ringsledningarna samt indirekt till
fOr hOgt liggande kommunalt spill-
vatteniystem, vilket i sig omöj-
liggör den dränering som är önsk-
värd för de aktuella tomterna.
Dessa problem borde enligt fastig-
hetsågärna' kunnat förutses vid
planläggning av området.

De aktuella fastigheterna bYgg-
des 1971 resP' 1976.

De båda fastighetsägarna nöjdei

sig dock inte utan vånde sig till
advokat. De vidhåller sina eisätt-
ningskrav på 8?.500 resP. 37.600

och den ene av dem har dessutom
gett advokat i uPPdrag att vidta
lagliga åtgälder om man inte kom-
mer överens.

o Intelåmpliga
Advokaten, Carl-Göran Ljung-

berg i Skövde, har föranstaltat

Advokat Ljungqvist anser att
både iuridiska och moraliska skäl
talar för att kommunen bör ersåtta
fastighetsägarna,'vilket alltså
kommunens jurist säger nej till.

o Preskriberat
När det gäller den fastighet som

fick byggloy 1971 säger Hessling
att nu gällande skadeståndslag
gäller först från 1972 och att påstå-
endet att kommunen giort fel i
planarbetet och vid bygglovan-
sökning nu är preskriberat.

När det gäller den andra fastig-

heten, byggd 1976, är planvillko-
ren detsamma och inte heller här
kan fel eller försummelser prövas
med hänvisning till lagen från
t972.

Planen fastställdes 1972 och
bygglov gavs 19?6. Del- har alltså
gått för lång tid.

När fastighetsägaren första
gången ställde anspråk på kom-
munen, t april 1978, hävdades inte
att kommunen giorde någia fel.
När denne återkom 1981 och an-
såg att kommunen gjord fel vid
planlåggningen var preskribtions-
tiden ute.

Hessling säger också att Proble-
met med järnutfällningar inte var
allmånt känt omkring 1970'

o 18 hus
Når fastighetsägaren fick bYgg-

nadslov i 1976 hade redan 18 fas-
tigheter med källare byggts i.om-
råddt utan olägenheter. Aven
erannfastigheten som ägs av den
ändre klagande var bebYggd.

Hessling tillbakavisar också På-
ståendet att kommunens sPillvat-
tensystem omöjliggör driinering
och säger att dränering är möjligt'

s.L.

Slutarps lF
Årsmöte söndagen den 14 febr.
kl. 10 (Obs tiden) i SlF-kanliet.
Backagatan,
Styrelsen.

I Kinnarps IF Pl6: _F Holmström, K
I Josefsson, M Brisbo, D Axelsson, J
Callenvik, N Ahl, M Johansson, R Pab-
lo, A Röhn, J Torgnysson, H Torstens-
son. Match mot Grolanda torsd. Avresa
Kinnemo 19.15. Ev.åtb. 336 49.

i Problemet med järnutfällningar
1 i tåt.t"ttt, torv och mo var kända

1 redan 1945 enligt Carlsson'
- -Det 

dike som finns- räcker.inte
för att sänka grundvattennlvan

I utan bör vara betYdligt djuPare'

Monica Johansson och Lennart Hofling frå.n Hambouiin-
ynry]4, ungdomar att bugga i. Slutaryi jri.ti.dsg&rd,.(Foto:
Dan Nilsson)

NYTT PARTI
av våra billiga

Bl|MUTTSIYGER
inkommet!

KINNARPS
FABRIKSNEDERLAG

Tel. 0515/331 86

SITUERSTRANDS
}IEBRFRISERIIIG

Kinnarp

SEffiHSIEBSIÄilGI
''1512-1912

@ tu. Villan bYggd i vinkel
med 3 st sovrum. var-

f.=- dsgslum samt stort kök.

å t källarplan gillestuga

- 
med öppen spis, stort

ä=välutrustat klädvärds-
.E- rumm m. Tomtengrän-

e sar trll gronomrade.

I Slutarp lär man
sig dansa bogg'k
på fritidsgården

Under ledning av Monica
Johansson och Lennart
Hofling från Hambovån-
nerna lår sig ungdomar att
bugga på Slutarps fritids-
gård.

Ungdomarna är 7-ll år.

Efter förfrågan från fritidsledar-
na på gården, Christer Runesson
och Ingela Andersson, packade
Monica och Lennart väskan full
med kassettband med lämplig
musik för att lära ungdomarna i
samhället att dansa bugg.

Ett 30-tal deltog i måndagens
träff, den tredje av sju, och de all-
ra flesta behärskade redan de
grundläggande turerna i den svå-
ra konsten att dansa bugg. En och
annan kille har vågat sig till kur-
sen men tjejerna dominerar kraf-
tigt.

- De lår sig snabbt och de lär
sig br4, berättade Lennart Hofling
vid vårt besök.

Det är första gången Harhbo-
vännerna bedriver kursverksam-
het så att säga på beställning, för
ungdomar.



till
6/z'88'

De ser Kinneueds-ungdomarna sonr slcöt i Sköt:de. Strien-
de fr u Martin Thor, Hans Göransson, Maria Dahliilu och
Kjell Jose/sson. St&ende fr o Hanna Bemerhag och Jimmy
Ohm,an.

vann alltså klass 11. Hon sköt 3908
poäng av 400 möjliga och var där-
med en värdig vinnare, även om
också tvåan, Joakim .Axelsson
från Stenungsund, oci ;å hade 398
poäng.

På tal om tuffa toppstrider så
måste vi nämna klass 13. Här sköt
inte mindre än fyra ungdomar
maximala 400 poäng. Bara tre går
vidare till riksfinalen, så förstå om
fyran Lars Schevenius från Sätila
var ledsen. Att skjuta 400 poång
och ändå inte eå vidare. Hårda
budl

Resultat:
' Klass ll: 1 Maria Dahlälv. Kinne-
ved 398. 2. Joakim Åberg, Stenungs-
und 398, 3. Andreas Axelsson, Morlan-
da 396, 10. Jimmy öhman, Kinneved
387.

Klass 13: 1. Mattias Agneskans,
Alingsås 400, 2. Jonna Bengtsson, Sko-
ga-Ekshårad 400, 3. Daniel pettersson,
Sätila 400, 4. Lars Schevenius; Sätila

400, ll. Martin Thor, Kinneved 396, 12.
Hanna Bemerhag, Kinneved 3g6.

Klass l5R: t. Ted Lundblad, Alings-
ås 398, 2. Camilla Johansson, Troll-
håttan 398, 3. Lars Sjölin, Marinen 395,
Mats Johansson, Falköping JgZ, 12.
Kjell Josefsson, Kinneved 38?.

'Klass l5S: l. Tomas Karlsson, Gillet
365, 2. Helena Andersson, Gillet 363,
3. Mika Linqvist, Orust östra 356, Z.
Martin Svensson, Mullsjö 320

KIass l7: 1. Calle Löfgren, Gillet 3?8,
2. Johan Hogner, Kviberg BZ5, 3. Jonas
Sjöberg, Tibro 372, 8. Marcus Jannes-
son, Falköping 357.

Klass 20: 1. Christer Westlund, Sun-
ne-Rottnero 388, 2. Petra Olsson, Be-
ted 383, 3. Dan Jonsson, Kviberg 380,
11. Hans Göransson, Kinneved 352.

Klass 25: I. Jan Larsson, Borås 380,
2. Erik Johannesson, Arvika 3?9, 3.
Stefan Carlsson, Borås 378.
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Maria frå,n lfirwueaed
Skyttiad,eru-frrualeru

Maria Dahlälv från Kin-
neved år en av två skyttar
från Skaraborg, som har
kvalat in till riksfinalen av
Skyttiaden i Fagersta den
12 mars.

Maria vann klass ll vid
förra helgens regionsfinal i
Skövde. Den andre skara-
borgaren i riksfinalen år
Jonas Sjöberg från Tibro.
som kom trea i klass lZ.

Det var totalt 2l skvttar från
Skaraborgs län som hade tagit sig
till regionsfinalen i SkOvde. Intä
mindre ån sex av dessa kom från
Kinneved, som därmed var den
klubb från Skaraborg som hade
flest skyttar med. Skövde hade
fem och Falköping två, för att
nämna några andra klubbar.

Maria Dahlälv från Kinneved

KINNARP
Enplansvilla inneh. 5 rok.
Öppen, trivsam planlös-
ning. Vidbyggt garage. Ett
vackert hus med fritt täge.

Tef. 0515/170 25.

ffisp11qln$ncf,ETnronaorcsaer<ac-ffiäffi;fi

- o Kinnarp/Slutarp
Årsmöte i Frökinds tal2
Frikyrkogrupp -tt.
har hållits under god tillslutning.
Ett omfattande barn och ung-
domsarbete bedrivs i bygden.
Gudstjänster har hållits regel-
bundet i Kinnarps och Slutarps
Missionshus.

Bengt Sigfridsson slutade som
ordförande och avtackades med
blommor. Till ny ordförande val-
des Roger Wernmyr. Styrelsen
omvaldes och består av vice ord-

föranden pastor Jan-Erik Holm,
kassör Inga Larsson, sekreterare
Barbro Lundgren, Ann-Britt Jo-
hansson, Yngye Karlsson, Bengt
Sigfridsson. Ärsmötet beviljade
kassör och styrelse full ansvars-
frihet. Olika val giordes och beslut
togs angående verksamheten.

Gösta Claesson gav information
om kyrkbygget som beräknas
komma igång till våren. Ordföran-
den tackade alla för ett gott arbete
under året som gott.

-a-- rEL. os]tlsfl:-

Kionotpsfrxi
PL ttoa Eztoo Fl|-röPtxc

* Beställningstlalik
* Budtlanspoilel
* Uthyming au bilsläR

och slritl[oxal

Tranan redan här!
Ett glädjande vårtecken så sott

som något inrapporterar Gustav
Johansson i Kinnarp per telefon
till vår redaktion. Guitåv såe näm-
ligen ett tranpar på söndagen.

- Jag trodde inte mina ögon,
säger Gustav. Så^tidigt på åreihar
Jag alctrrg sett nägon trana förut.
Men det är vål den milda vintern
som lokar fåglarna hit så här i för_
tid.
. Tranorna hade kurs på Falkö_
prng, slutar Gustav. 4lZ-K.-_.--

I

I Frökinds S-förening håller års-
I möte tisdagen den 16 febr. kl.

| 19.00 i SJokalen, Slutarp. Val
I m,m.
I

Åsarp-Frökind
moderaterna
inbjuder till årsmöte tisdagen
den 23 februari kl 19.00 i För-
samlingshemmet, Kinnarp.
Program: Årsmötesförhand-
lingar. Medv av Gudrun Hjert6n
och Sven-Olof Ask. Kaffeserve-
ring. Alla hjärtligt välkomna.
Styrelserna

rPappersinsamling
Februari månads pappersin-

I samling i SlutarpÄ(innarp genom_
I förs i eftenmiddag och ikval i Slu_

tarps IF:s regi. tblz-tt,

SIF:s Damklubb
har årsmöte onsdagen 24 febr
kl. 19.30 i Kansliet Backagatan.

IOGT-NTO Kinnarp årsmöte
den 2612 kl. 19.80 NBV_salen.
Taubeafton. Vi bjuder på fika.

Kinneveds
Skytteförening
håller onsdagen den 24 februari
klockan 19.30 årsmöte i Lokal
Frökind. Viktiga beslut ska tas,
så medlemmar möt upp.
StyrelsenVälkomna!



-o 
Kinnarp/Slutarp

Frökind,spensionärer
höll sitt första å,rsmöte
I tisdags höll Frökinds pensio-

närsförening sitt årsmöte i Frö-
kindsgårdens samlingssal.

Ordf. Margit Andersson hälsade
välkommen och betonade att man
nu kunde se tillbaka på förening-
ens första verksamhetsår. Hon
gladde sig också över den goda
anslutningen både vid årsmötet
och vid ordinarie månadsmöten.

För underhållningen svarade
personal och pensionärer på Frö-
kindsgården. Eivor och Göran
underhöll med sång, Ebba Ek-
bom. 96 år. läste ur minnet flera
dikter och Oskar i "Rutagården"
103 åq, berättade en rolig historia
från Asarbsbygden.

Både Ebba ock Oskar fick rikli-
gas applåder för sin medverkan.

Så var det tid för det efterlängta-
de kaffet, "frallor" och till påtåren
en-god kaka.

Ärsmöt-esförhandlingar leddes
av ordf. Ars- och revisionsberät-
telserna upplästes och godkän-
des.

Kassabehållningen uppgick till
6.246 kronor. Antalet medlemmar
var vid årsskiftet 49. Två nya till-
kom vid årsmötet.

Ur årsberättelsen kan anteck-
nas att föreningen under somma-
ren anordnat fyra resor. En till
T'hors trädgård och fiskodlirigar i

Ekeberga, Asarp, ^ den vackert
belägna Vartofta-Äsaka kyrka,
med sin terrasskyrkogård besök-
tes även.
Dessut'om har pensionärerna före-
tagit utfärder och besök i bl a
Mularps kyrka, en dagsresa till
Torsö, och en resa till Stenstorps
pensionärsföreningens teaterfö-
reställning.

Ordf. tillerkändes en ersättning
för porto och telefon med 200 kro-
nor och årsavgiften faslställdes för
innevarande år till 30 kronor.

Antalet styrelseledamöter fast-
stålldes till fem samt två suppl. Det
blev omval av ordf. Margit An-
dersson,.v.ordf. Torsten Gustavs-
son nyval av Inga Nielsen som
sekr. efter Eva Karlstedt som blev
ny bitr. sekr. kassör Göte Johans-
son, omval, suppl. Stina Kjellan-
der och Valborg Clauson. Reviso-
rer Tilly Andersson och Gunnar
Clauson. Ombud till distriktsstäm-
man Elsa Johansson och Lydia
Sanden. Ombud till primärvår-
dens pensionärsråd Elsa Johans-
son. Friskvårdsombud Elsa Jo-
hansson, studieansvarig Torsten
Gustavsson, trafikombud Linnar
Hermansson,. valberedningskom-
mitte Knut Ostberg, Linnea Jo-
hansson och Sara Gustavsson.

Nästa möte hålles den andra ti
sadagen i mars.

tsk-w,
CKF-årsmötei
Kinneved

Vid årsmöte med CKF i Kinne-
ved fick styrelsen förnyat förtro-
ende och består av ordf. Ingrid
Olsson, v. ordf. Inga Larsson,
sekr. Karin Hjortsäter, v. sekr.
Birgit Göransson, kassör Birgitta
Lagerstrand, bitr. kassör Barbro
Andörsson. Suppleanter år Anita
Andersson och Elly Andersson.
Studieledare och verksamhetsle-
dare Margot Pettersson.

Under året har avd. haft åtta
protokollförda möten. Ett par ut-
Ilykter i sar-nband med möte.har
gjorts till Älleberg, Götala och
även Osterian har besökts.

Avdelningen har tillsammans
med Centern anordnat valborgs-
mässofirande och luciafest. CKF-
avd. har bjudit pensionärer och
anställda på Frökindsgården på
kaffe och första söndagen i advent
serverades traditionsenligt kyrk-
kaffe i församlingshemmet.

Äpsmötet avslutades med ge-
mensamt kaffesamkväm med
Centern, och Kjell Gustafsson,
Falköping, medverkade med
kommunal information

Lantrnåteriet
F!sllghotsblldnlng3myndlghoten

KUNGÖRELSE
Ägare till andel i samfälld soldat-
jord frir Falköping Lagerstorp
1:2 och 8: L i Skaraborgs län
kallas till sammanträde för
äganderättsutredning hos Fas-
tighetsbildningsmyndigheten i
Falköping fredagen den 25 mars
kl 10.00.

Sakägare skall för att bevaka sin
rätt framställa äganderättsan-
språk vid sammanträdet.
Äganderättsutredningen avser
eventuellt att leda till lagfart på
andel i samfalld mark för ägare
som ej redan har lagfart.

Fastighetsbildnings-
myndigheten
Falköpings lantmäteridistrikt
Trädgårdsgatan 41 i Falköping
Tel 0515/134 45

KINNEVEDS KYRKA O. FÖRSAMLINGSHEM

NILS LINDBERG
Söndagen den 28 februari

Orgelkonsert i kYrkan kl. 18.00

''DALMALNINGAR''
Variationer och improvisationer i folkton'

Pianoprogram i församlingshemmet kl. 20.00'

,,JAZZ OCH FOLKTON''
Kaffeservering i Pausen.

Kulturnämnden - Kinneveds törsamling

Hyllninga till en 5tf-åti[g r.., ta sig orika uttryck
Så hår gick det t. ex. till i Slutarp håromdagen. . . (Foto: pan-N^ilsson)

s</z'8&-

Inget damlag
i Kinnarps IF

i Vid ett Eanska välbesökt årsmö-
I t. hor Ki.t.rqrps IF förrättades föl-

i jande val: Styrelsen: ordf. Gösta
, Andersson. vice ordf. Tomas Wes-
I terberg, kassör Arne Lundgren,

-sekr. 
'Carola Carlsson (nY efter

Berne Svensson), vice sekr' Arne
Ekbom samt ledamöterna Rut Jo-
hansson och Uno Karlsson.

Fotbollssektion: Tränare:
Bengt Georgsson, AJagledare

Anders Ek, BJagledare LarsWes-
terberg.

Efter diskusSion beslutades att
inte anmäla något damlag till se-
riespel 1988, utan istället ha ett F

KINNEVEDS
FÖRSAMLINGSHEM

TRÄFF
för äldre och daglediga

Fred. 26 febr. kl 15

Prosten Mårtensson berättar
om sångaren Oscar Ahnfelt
Vid flygeln: Evy Hansson

VÄLKOMNA FRÅN HELA
PASTORATET

Kinnarp
Modern villa m. bra läge b.
1980 i l-pl.stil 140 m'. Fräsch
oc6 fin interiör m. generösa
sällsk.utrymmen - såväl
vard.rum som anslut. srort
allrum,, 3 sovrum. bad m.
w.c., gåsttoa, TV-stuga m.
groventr6, trivsamt kök
m.m. Vidb. garage/förråd.
Fin altan i husets vinkel mot
trädgården.

l6-lag. $1"-s8,



Mångsidig musiker
spelar i Kinneved

De musikaliska toppeve-
nemangen duggar tätt i vå-
ra bygder just nu. Söndag
stundar en högtidsstund i I

Kinneveds kpka och för- l

lllusilr
samlingshem, då komposi- j

tören, organisten och pia-
nisten Nils Lindberg kom-
mer på besök.

Nils Lindberg må vara ett känt
namn i "smala" kretsar men är
det i gengäld världen över, och
här ges en ypperlig chans för fal-
bygdspubliken att stifta bekant-
skap med denne musikant.

Hans farbror hette Oskar Lind-
berg och skapade Gammal Fåbod-
psalm. Nils Lindbergs musikalis-
ka rötter finns också i Dalarna.
Folkmusiken har format och ipspi-
rerat honom till ett mycket pefson-
ligt uttryck av vårt stora musikarv.

Nils Lindberg skapar musik bå-
de för symfoniorkestrar ochjazz-
grupper, han har komponerat för
Hanhovers symfoniorkester och
han har svarat för arrangemang
åt Duke Ellington. Kinneveds församling och Kul-

turnämnden i falköping står ge-
niensamt bakom arrangemanget.

Om det kommer att bli en
raffl ande frågesportsturne'
ring mellan pensionärerna
från kommunens olika ål'
derdomshem må vara
osagt, men i lördags så möt-
tes i varje fall pensionärer
öga mot öga på Frökinds'
gården i KinnarP. Gäster
denna gång var Pensionä-
rerna från Ranliden i Fal-
köping vilka bjöds På kaffe,

underhållning och fråge-
sport.

För underhållningen svarade
fritidsledarna Eivor Andersson
'och Maj-Britt Johansson, båda
goda sångare.

I slutnumret visade de skillna-
den mellan en gammaldags piga
och en nutida "hushållsassistentl'.

Men innan dess hade den ädla
frågekampeir mellan ett sexperso-
nerslag från Ranliden respektive
Frökindsgården utkämpat en täv-
ling där gästerna var fina nog att
låta värdfolket vinna efter en myc-

ket jämn kamp.
På podiet mellan de båda täv-

lande lagen fanns ett exemplar av
kunskapens träd, men trots den
milda väderleken fanns det inte
några mogna äpplen utan i stället
frågor som de tävlande besvarade
på bästa sätt.

Förutom sexpersonerslaget
från Ranliden var det därifrån yt-
terligare ett trettiotal pensionärer
med personal vilket betydde att
samlingssalen på Frökindsgården
var välfylld.

JOSEF JACOBSSON

KOM tiII ÖPPET HUS OCh KYR-
KANS UNGDOMS LUTHER-
HJÄLPS-

FÖRSÄLJNING
i KINNEVEDS FÖRSAMLINGS-
HEM onsdagen den 2/3 kl 19.00.

Komminister Mats Löwing kom-
mer och pratar om något aktu-
ellt ämne, "Visst hjälper det"l
(speciellt riktat till ungdomar).
VÄLKOMNAI
Kinneveds församling
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LADA couBr 53.200:'
SAMARA 56.200:-
LADA zros 46.900:-
NIVA rwo 69.900:'

Öppetr Måndag-fredag 8.00*18.00, Lördag 9.00-12.00

SAAB 600 GLS -84 3.900 mil
DATSUN CHERRY -81 6.800 mil
KADETT 1.3 S -83 7.900 mil
VAZ Combi -82 4.900 mil

VAZ Combi -84 3.600 mil
LADA 2105 -86 1.700 mil
FORD TAUNUS -81 13.000 mil
VAZ 1300 DL -86 9.200 mil.
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NiIs.Lindberg - m.å.ngsidig
rnusxker som komrner tiII
Kinneoed på. söndag.

Vid besöket i Kinneved ger Nils
Lindberg först en orgelkonsert i
kyrkan med ett program som pre-
senteras först vid konsertens bör-
jan. Därefter fortsätter musice-
randet i församlingshemmet med
jazz i folkton på piano. Den musik
som då framförs är dels folkvisor
från Dalarha, dels också en rad
kända psalmsånger i arrange-
mang av Nils Lindberg.

Hiir stiiller Maj-Bri.tt Johansson frå.gor ti[ Frökindslaget Gustau Johansson, Nils Korls-
son, lngeborg Andersson, EIsa Karlön, Ruben Strömberg och Stina Tiirning. z/z-W.



Nu väntar.han nå kultunr
l-r I

I$ell Walters åttond,e
d,okumen t ärfr'lm pr e s erut er ad

en d,okumenttir kring jö,rnuögslinjen Falköping - Lande-
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Kjell Walter inte fått något, snara-
re fått skjuta till av egna medel för
att täcka en del av "övriga" kost-
nader. FalköPings kommun fick
en vänlig förfrågan om man ville
bidra till projektet men sa nej.

- Man visste kanske inte vad
jag var för en, säger Kjell Walter -
som bedyrar att det inte är "no
hard feelings".

Filmen är en bra dokumentär,
det skall slås fast per omgående.
Fakta materialet är gediget, miljö-
skildringar stundtals bedövande
vackra.

Hela filmen andas en geniun
och äkta tågkärlek. Därmed dckså
en stor saknad och besvikelse
över att linjerna inte finns kvar är
idag.

Den skildrar banorna och per
sonalen utmed dessa där Greti
Johansson, "Greta på station'
Kinnarp berättar om sitt halvse-
kellånga liv med järnvägen.

Filmen har premiär den 5 mars
på Folkets hus i Ulricehamn. Där-
efter är inga visningar inbokade.
Filmen kommer att deponeras hos
'museet i Ulricehamn för framti-
den. Men visst är Kjell Walter
beredd att åka ut och visa filmer
där man så önskar. Och sa nt
Falköpings kommun nej till bidrag
för filmen kanske något enskill

företag, kanske någon organisa-
tion i Falköpings kommun vill bju-
da in Kjell Walter att visa filmen.
För den är sevärd. Mycket, dess-
utom.

LARS ÅKHE

Några erinringar har inte läm-
nats mot planerna på att bygga en
ny missionskyrka i Kinnarp-Slut-
arp när samrådstiden gick ut.

Arsmöte
Frökinds GDV kallar till arsmo-
te, fredag den 4 mars kl 19.00,

på Pizzerian'i Kinnarp. Alla
medlemmar hj ärtligt välkomna.
Styrelsen Frökinds GDV
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Kiell Walter har Producerat
r!d.. (Foto: Dan Ni'Isson)'

- Nu väntar jag bara på
ett och annat kulturpris,
det får bli min belöning och
ekonomiska' ersättning för
det här jobbet. Kjell Wal-
ter. frilansande bild och
textkonstnär, filmare dess-
utom är inte blygsam av sig,
Och har heller ingen anled-
ning. Torsdag förmiddag
presenterades för pressen
I(i ell Walters åttonde doku-
mentärfilm. Amne denna
gång järnvägslinjen mellan
Falköping - Landeryd och
linjen Ulricehamn - Bor-
ås.

Tåg ut - Klart slut är titeln på'
den timslånga filmen som berättar
om en järnvägslinjes födelse och
död, om problem och glädjeäm-
nen och framförallt om den bety-
delse linjerna haft för utveckling-
en av samhällena utmed linjen.

200.000 kronor har filmen kostat
och det är också vad som inström-
mat i bidrag. Från det älvsborgska
landstinget, från älvsborgska
kommuner utmed linjerna och
från enskilda företag. Men de
200.000 kronorna är de faktiska
kostnaderna. För sitt arbete har

söNDAGSöPPrT
i KINI{ARP

2812 kl. 13-17

KINNARPS
[ageilörsälining

Kinnarp 0515/33263

Lc[2-8{.

I{la,rt för kgrkbygget
Byggnadsnämnden har därför
antagit ny detaljplan för området.

Det år Asarps Missionförsam-
ling som bygger den nya krykan.

KOMtiII ÖPPET HUS OCh KYR-
KANS UNGDOMS LUTHER-
HJÄLPS-

FÖRSÄLJNING
i KINNEVEDS FÖRSAMLINGS.
HEM onsdagen den2/3 kl 19.00.

Komminister Matslöwing kom-
mer och pratar om något aktu-
ellt ämne, "Visst hjälper det"l
(sp_eciellt riktat till ungdomar).

VÄLKOMNAI
Kinneveds lörsamling

söNDAGSöPPEI
i KINNARP

2812 kl 13-17

Utlörsälining
av alla höst- och

vinterartiklar!

SISIA GHANSEI'I!

PSI Vårens skor strömmar in!

SKt|HUSEI
KTNNARP 051s/331 80

Kinneveds HembYgdsförening. I

Årsmöte 9 mars 19'00 i Lokal I

Frökind. Årsmötesförhandling- 
|

ar. Underhållning. Valkomna! | i

Styrelsen. 
11



Nils Lindberg gav
konsert i Kinneved

zqlz-gc'
Kulturnämnden och

Kinneveds församling in-
bjöd i går kväll till en orgel-
konsert i Kinneveds kyrka
och senare ett pianopro-
gram i Församlingshem-
met.

Det var ingen mindre än Nils
Lindberg, som stod för program-
met. Nils Lindberg är kompositör
och arrangör och ett stort namn
på den internationella musikare-
nan. Han har bl,a. komponerat
verk för Hannovers symfoniqrkes-
ter, han har gjort arrangemang för
Duke Ellington och många av hans
kompositioner för storband har
getts ut på noter i USA av värl-
dens största musikförlag.

o Upplevelse
Med de förutsättningarna hade

man all anledning att vänta en
musikalisk upplevelse av en mas-
tare i internationell klass. Konser-
ten inleddes med att han själv pre-
senterade de verk som skulle
framföras. "Dalmålningar" kallar
han sina variationer och improvi-
sationer i folkton. Ur sin orkester-
svit "Sju dalmålningar", som kom-
mer i TV senare i vår framförde
han bl.a. "Jag står på bruderätten
min" en finstämd och låemäld
melodi.

Det sägs att en vacker blomma
inte ska plockas sönder når man
beskriver den, och så kan man
också beskriva Nils Lindbergs
konsert. Ska något lyftas fram före
någon annan av de olika verk han
framförde, så kan man säga att
Gus som haver med musik av Nils
fabror Oscar Lindberg var en fan-
tastisk upplevelse för den som satt
och lyssnade. Konserten avsluta-
des med i himmelen i himmelen,
en melodi från Skattungsbyn.

Efter en paus fortsatte det hela
med ett pianoprogram som han
själv kallade "Jazz och folkton".
Endast en mästare kan som han
hantera sitt instrument antingen
det nu är en kyrkoorgel eller.en
flygel. I detta senare program
framförde han en rad egna kom-
positioner, där fanns både jazz,
ballader och blues.

Sin konsert slutade han på sam;
ma sätt som han börjat med att
spela Torn Eriks visa, som här-
stammmar från medeltiden.

Sammanfattningsvis kan sägas,
att kvällen innehöll allt från fin-
stämd orgelmusik till mer färg-
sprakande upplevelser på pianot.

En verklig musikupplevelse av
stora mått, som man önskar
många fler skulle fått njuta av.

ELT

Ni,ls Lindberg gau en fantastisk orgelkonsert i Kinneueds
kyrka.

Stenstorp vann straffl äggningen mot
FKIK och tog andraplatsän.

Kinneveds Hembygdsförening
Arsmöte 9- mars 19.00 i,Lokal
Frökind. Ärsmötesförhandling-
ar. Underhållning. Välkomna!
Styrelsen.

Kinneveds RK-krets lokalstäm-
ma 13/3, 16.00 församlingshem-
met. Resminnen från Gambia,
Märta och Lennart Sandberg.
Kaffe. Välkomnal

Frökinds Pensionärsförening
möte 8/3 kl. 14.00. Frökinds-
gårdens samlingssal, kaffe. Da-
gens gäst. Välkomna!

#$$#

SANGGUDSTJANST
"l heliga fastetider" söndag den 6/3

Kinneveds församlingshem kl 18.00

Norra Åsarps kyrka kl 19.30

Kinneveds och Norra Ät".pt kyrkokörer, Uno Mårtensson,
Alvar Lindman.
VÄLKOMNA!

Kinnarps-SlutarPs
Vägförening
har åismöte torsdagen den 17

mars kl 19 i Lokal Frökind'
Ärende enligt stadgarna.
Styrelsen

Ft0
Stenstorp-FKlK 0-0
Vartofta-Kinnarp 0-0
FKIK-Vartofta 0-l
Kinnarp-Stenstorp 0-2
Stenstorp-Vartofta 0-l
FKIK-Kinnarp 2-0

Vartofta 3 z
Stenstorp 3 I
FKIK 3 1
Kinnarp 3 0

0 2-0
1 2-l
| 2-l
2 0*4
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"Ja si va lopper" t/z-t6' Dragningslista
- RESELOTTERI
Kinneveds Skytteförening och
Kinnarps ldrottsförening.Da,,ns och aisorfö, burn

"Ja, si va lopper", heter det
dans- och visprogram som "Lek
och Låt, Marita Sonestedt och
Sune Falk åker runt med i Falkö-
pings kommun och roar barn med.

På måndagseftermiddagen var
Lek och Låt i Lokal Frökind i Slu-
tarp och dansade och sjöng visor
med barn från barnstugan Fyrklö-
vern och sagostundsbarn.

Marita och Sune åker runt
bland barn och dansar och sjunger
med dem, de fick snabbt barnen
med på noterna och alla roade sig
hjärtligt.

Marita och Sune kommer under
veckan att besöka flera ställen i
kommunen. Idag finns de i Asarp
och Gudhem på biblioteken. Och
vidare under veckan kommer de
att vara i Stenstorp, Vartofta, Fal-
köping och Broddetorp.
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Vinster avhämtas Luftgevärslo-
kalen i källaren Frökindsgatan,
Kinnarp, tel. 05151337 06 eller
K-G Ahl tel. 0515/460 21. Kon-
trollant: Ingemar Bergbom.

Vi tackar alla lottköpare f<ir bi-
draget till föreningarnas verk-
samhet.

Lott nr
2322

2895

509

1070

r787
2569

2760

739

90?

2707

514

"Lek och Låt" Mari'ta Sonestedt och Sune FaIk dansade
och sjöng otsor med dagtsbarn och sagostundsbarn i Lokal
Frökind.- på må'ndag sefter-middagen. (F oto : Dan Nilsson)

KINNARP
Enplansvilla inneh. 5 r.o.k.
Öppen, trivsam planlös-
ning. Vidbyggt garage. Ett
vackert hus med fritt läge.
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TöStinEAUKTItlN
å NAGLARP, KINNARP, pa Falköping
Månd d 14 mars 1988 kl 11.00 varvid Hans
Karlsson p gr a gårdens försäljn. låterförsälja:

Traktor Belarus 50s -76 1060 tim, tröska BM 257 diesel -67, själv-
last.vagn Velger EL 45, plog 3-sk Kvernel äldre låga åsar, skål-
svans 32-t Kvernel, harv 36-C-p Kvernel, stengrep Gudhem,
konstg.sprid. snurra, såmaskin IH 21-skivb, Tim gödselsprid.
7-ton boggie, tippkärra ca 2,5-ton, balvagn, slåtterkross Fahr
KM22C ngt def, skära M.Amby, hydr.lastare Älö Kvantum äld-
re, högtr.tvätt Klinett, 3 betespumpar, farmartank 5 m3, el.
motor 10 hk, motorsåg Hva, Opel Rekord Caravan diesel -76,

avställd, -bilsläpkärra obesikt. ngt def, m m.
Annan säljare, tel. 0515/510 97 försåljer: såmaskin Dan 3m, 3-del
ringvält, skogskran Väse m hydr.sväng, flytgödselpump.

6 mån räntefri kredir m äganderättsförbehåll, lämnas till av
oss godkända köpare, andra betalar kontant m kassarabatt.
Okända köpare som önskar kredit skall i god tid före aukt.
dagen kontakta oss. Övriga villkor vid auktionens !örjan.

. AB ..o. HOVFÄTrSilOTAPlt
^^. 
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Falköping 0515/113 75, 109 75, [ost 163 85

Frökinds s-förening
har hållit årsm öte !å,'

Frökinds s-förening har hållit
årsmöte där mötesdeltagarna häl-
sades av ordf. Birgit Ek, som sär-
skilt vände sig till ledamoten av
arbetarekommunens styrelse,
Ann Zöögling, tillika v. ordf. i skol-
styrelsen.

Allan Ahlqvist utsågs att leda
dagens förhandlingar.

Ärsberättelsen utvisade att
verksamheten varit livlig med
bl.a. 14 studietråffar vilket tillsam-
mans med årsmöte, allmänna mö-
ten och styrelsemöte, uppgår till
l7 sammankomster under året.

I studieplanen ingick det lokala
handlingsprogrammet, 9om gior-
des klart under höstens arbete.

o Valen
Till ledamöter av styrelsen för

åren 1988-89 omvaldes Hans An-
dressen och Rita Skoogh samt för
1988 Gustav Gustavsson. Kvarstå-
ende i styrelsen är Birgit Ek och
Evert Adolfsson.

Till styrelsesuppleanter om-
valdes Thord Palm och ElofRehn.
Kvarstående suppleanter Jan de
Wit och Kjell-Ove Karlsson. Till
revisor omvaldes Gerhard Frisk
och nyvaldes Arne Karlsson efter
Bengt Juliusson.

*****i*****it***i*t*****tt*t*t****it +

Till ordf. för 1988 omvaldes Bir-
git Ek och till kassör och sekr. för
samma tid omvaldes Gustav Gus-
tavsson.

Studieorganisatör Evert Adolfs-
son.

Birgit Ek, Thord Palm och
Evert Adolfsson utsågs till verk-
ställande utskott. Birgit Ek utsågs
till ombud för Aktuellti Politiken.- I anslutning till valen gjordes en
anteckning i protokollet med ett
tack till avgåendö revisorn,.Bengt
Juliusson, för dennes mångåriga
arbete inom partiet och förening-
en.

Arbetarekommunens represen-
tant, Ann Zöögling, drog upp rikt-
linjerna inför höstens betydelse-
fulla val under rubriken Val 88.

Utöver programmet redogjorde
hon också för de aktuella skolfrå-
gorna i kommunen och då särskilt
vad som gäller beträffande Vilske
- Frökind.
' Ett kort meningsutbyte påvisa-

de att det föreligger ett visst mot'-
stånd mot skolstyrelsens inställ-
ning men även att det finns en viss
förståelse för problemen och man
var i stort enig om att förändringar
av ena eller andra slaget inte får
leda till försämrad undervisning.

Ann Zöögling avtackades av
ordf. Birgit Ek för den intressanta
och upply3ande information om
såväl valet som skolan.

Avslutningsvis behandlades för-
slaget till valsedlar i kommunvalet
där man hade vissa synpunkter.
Den slutliga utformningen kom-
mer att behandlas vid ett senare
tillfålle.

Ärsmötet avslutades med en
tipstävling med aktuella frågor.

Tel. 05151170 25
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Sören Andersson, bördig
från Kinnarp, numera bo-
satt Kinnarp, numera tro-
satt i Helsingborg har blivit
en av de sex uttagna Rota-
rystipendiaterna som kom-
rner att delta i Rotarys
gruppstudieutbyte mellan
Sverige och USA.

Gruppstudieutbytet sker mellan
Rotarys distrikt 239 i Skåne och
distrikt 763 i Delaware i Maryland
i USA. Den 15 april lämnar stipen-
diaterna Sverige och New York
blir den första anhalten på den
dryga fem veckor långa USA-
vistelsen.

e Glad överchansen
- Jag är väldigt glad att ha fått

den här fantastiska chansen till en
inblick i det amerikanska sarn-
hället, säger Sören Andersson.

- Vi kommer att göra ett stort
antal studiebesök i det mottaqan-
de distiktet. Dessutom skall vi
framträda, såväl ensamma, som i
grupp med diverse föredrag och
dylikt, säger Sören.

Trivselkvåll trb-s(.
är det på lördag i Församlings-

hemmet. Det år Frökinds FrikYr-

Sverige satsar stort på att göra
sig känt i USA. Ar 1988 har av
USA:s president Ronald Reagan
proklamerats som "New Sweden
Year". Bl a kommer kungen och
drottningen att inleda sin rundre-
sa i USA med att officiellt inviga
jubileumsåret i staden Wilming-
ton.

I VVS-ingenjör
Sören Andersson är VVS-

ingenjör och han arbetar inom
KM-gruppen i Helsingborg.

- Är 1987 var verkligen ett in-
tensivt år, med massor av arbete,
delvis som ett resultat av den ex-
panderande byggsektorn, men
också som ett resultat av en utvid-
gande VVS-avdelning. Under
1987 harjag också gjort uträkning-
ar av olika datorsystem, CAD-
system och framställt huvuddra-
gen för CAD-utvecklingen inom
min avdelning.

- Datorn som ett verktyg åt
VVS-ingenjören är ett av mina sto-
ra intressen, och för att försöka
hänga med i den snabba utveck-
linqen inom detta område, läser

Sören Andersson, uttagen
som rotarystipendiat, kom-
mer att delta z ett utbyte
mellan Saertge och USA.

jag böcker, artiklar, närvarar vid
seminarier och kurser.

Sören har blivit vald till ceremo-
nimästare i KM-klubben.

- Detta medför ansvar som ar[
arrangera party, utflykter, täv-
lingar och andra aktiviteter som
nöje för de bolagsanställda, berät-
tar Sören. Meningen är att perso-
nalens vålbefinnande ska skaoa
en bra. kreativ atmosfär i.iobbet.

9-
Arsmöte med >lz
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IOGT/NTO föreningen i KinnarP
har hållit sitt årsmöte i NBVloka-
len i Kinnarp.

Verksamhetsberåttelsen för
1987 upplästes varvid framkom att
medlemsantalet vid årsskiftet var
80 st. Tio enskilda möten har hål-
lits under året och två utflYkts-
resor har gjorts till Ulricehamn
och Kinnekulle samt ett sommar-
möte i FUB:s stuga vid Sand-
hemssjön.

Ett teaterbesök På Mercurius-
teatern i Skara företogs under
sommaren.

Den traditionella långdansen
gick som vanligt i Pingsthelgen
men då det som vanligt under den-
na sommar regnade fick dansen
hållas i Lokal Frökind.

Under hösten anordnades ett
stort offentligt..möte med Dr. Carl
Carlsson från Osterängs hälsohem
som talare. .

Föreningen har dessutom deita-
git i frågetävlingarna Musikleken

och Karusellen samt i skidtävling-
en Frökindsnatta.

Inger Svedberg har lett en gym-
natikgrupp av 20 deltagare.

o Styrelsen
Till styrelse för år 1988 omvaldes

Ordf. Sven Andersson, sekr.
Bengt Klingstedt, kassör Ansy
Gunnarsson och studiel. Märta
Sandberg. Övriga styrelseleda-
möter: Gun Klingstedt, Margareta
Silvander och Lennart Sandberg
omvaldes samt nyvaldes Göran
Andersson efter Bertil lSilsson
som flyttat till Jämtland.

Revisorerna Karl-Gustav Gus-
tavsson och Arne Karlsson samt
ers. Birgit Gustavsson omvaldes.

Till studiekommittd omvaldes
Lennart Sandberg och Kerstin
Gustavsson samt nyvaldes Solvig
Johansson,

Som valberedning utsågs Birgit
Gustavsson och Birgit Andersson.

Distriktets årsmöte kommer att
hållas i Kinnarp den 15-16 april.
Efter förhandlingarna dracks kaf-
fe och sjöngs Taubesånger m.m.
till I.ennart Sandbergs dragspels-
musik.

Välkommen till en Kvinnor & Ekonomi-träff
i Kinnarp. Tisdagen den 8 mars träffas vi i Akti-
vitetshuset (Kinnarps Kontorsmöbler) kl. 19.00.

Vi kommer att ta upp aktuella frågor som:

Nya äktenskaps- och sambolagen

Försäkringar
Placeringar

Under kvällen kommer fortäring att serveras.
Biljetter till träffen ffnns att köpa på Sparban-
kens kontor i Kinnarp.

Skjutvarning
Falbygdens SkYttekrets anord-

nar Fältskjutning söndag den

13.3 från kl 9.00-15'00' Farligt
område: terrängen söder om

vägen KinnarP-Vartofta mel-

lan Vårkumla kYrka-Greva-
gården. Skjutriktning sYd'

_ Falbygdens Skyttekrets

o KinnarP/SlutarP 

-
kogrupp som inbjuder till gemen-
skap.

Torvald Berglund från Kinnarp
visar vackra ljusbilder och det blir
även servering.

Ärsmöte
Falköpings
krets.håller
dagen den
Kinnarp, kl.
Välkomna!
Styrelsen.

södra jaktvårds-

ord. årsmöte tors.
10.3 å Pensionatet
19.00.



Niir Kinneueds CKF-aud i föna oeckan hade möte hos EIIg Andersson Naglarp öt2erliim'
nad,e Åsarp-Smula aud. representant Gunuor Jacobsson budkaulepiirmen ti.LI ordf. lng-
rid Olsson. ,oly*.

Bud,ttualen gå,r frå,n lret;s till krets
.L

Ol i Kinnarp,
inte I Floby '"!3t.

Kinnarps Ristorante Pizzena t
Kinnarp bör få servera ol klass II
men däremot inte starköl, anser
socialnämnden och avstYrker an-
sökan om att få servera även
starköI. Som motivering anges att
pizzerian har blivit någöt av en
samlingspunkt för ungdomar i
samhället.

Dåremot blir det ingen serve-
ring av öl klass II i Centrumkios-
ken i Floby. Som skäl för sitt av-
styrkande säger nämnden att
kiosken knappast kan betraktas
som,rgltguralg eller matställe.

KII{NEVEDS FöRSAMLINGSHEM

rÖNSÄLJNING
Tisd. 22 mars kl. 18.30 (obs ti-
den). Inl. andakt av Pr. Mår-
tensson, lotterier, servering.
Äv. paketauktion. Gåvor motta-
ges tacksamt (paket minst 20:-

värde).
HJÄLP OSS ATT HJÄLPA.
Slutarps kyrkl. sYförening

I ett fredligt värv går nu en bud-
kavle från CKF-avdelning till
CKF-avdelning inom FalbYgdens
landstingsvalkrets liksom i de and-
ra valkretsarna inom Skaraborgs
distrikt.

Budkavlen som startade i fiol

Skutte @/s-w-

Skaraborgs luftgevårs€rie
Ovan nämnda serie avslutades un-

der veckorna 80? och 808. De tavelkon-
troller som erfodrats är genomförda'

och de resultat som här redovisas är
slutgiltiga. Marginella ändringar, som

ei mldfort ändrad matchpoäng, har ej

rädovisats i resultatlistan' utan endast
införts i summan av "sammanlagt skju-
ten poänq".

Eiter tryelkontroll från omg 7. änd-
ras resultatet i klass L 11, div 2 mellan
Skara 1 - FalköPing till oavgjort
551-551, samt efter omg. 8: klass.L 13,

div 3: Kinneved 2 - Skövde 2, också
oavgiord.ll68- 1168, och i samma omg'
klasi ser, 21, div 3: FalköPing I - Es-

sunga 1051-1062.
"10 i topp"-tävlingen vanns av Juoko

Koukkanen, Mariestad med 3069 Po-
ång. 150 ståendeskyttar deltog i denna
tävling.

FrånGambiapä tz1yg5.
Rödakorsmöte

I samband med Kinneveds rö-
dakorskrets lokalstämma kom-
mande söndag visar Märta och
Lennart Sandberg bilder från det
lilla afrikanska landet Gambia
som de genomkorsat och lärt kän-
na underen 14-dagarsvistelse där-
städes. Med Lennarts vältagna
bilder och Märtas berättarkonst
kan vi emotse en trevlig eftermid-
dagsunderhållning.

är en skriftlig hälsning. I en sam-
lingspärm får CKF-avd. Presente-
ra sin verksamhet i text och bild.
Det blir så småningom en fYllig
beskrivning över vad var och en
på sin ort har uträttat under de
gångna åren i sin mötesverksam-
het, med tävlingar utställningar
och annat som hör till. På FalbYg-
den har nu Borgunda, Brismene,
Börstig, BroddetorP, Falekvarna.
Falköping, Floby, Gökhem. Göte-
ve, Högstgna, Marka, Sörby' Ti-
arp och Äsarp-Smula CKF-avd.
hunnit med att fylla sina sidor i
pärmen med omfattande text- och
bildmaterial. När en avdelning är
färdig med sin del av arbetet över-
lämnar de samlingspärmen till
den som står näst i tur.

JOSEF JACOBSSON

SlutoltP oeh;
Grola;fldfl,rt"
delade -w'

SlutarP och Grolanda sPela4e

r - fio- il i lördags' Resultatet får

anses som rättvist i en gansra

medelmåttig match'"'ölt"t 
H.r"ti" gav Grolanda led-

ningen efter en halvtimmas sPet I

i'ä."äft.f"f"t. Efter ungefär lika

iå;; ttJt andra halvlek kvitterade
St"i".p genom Per Winlöf'--i."iJ.t Holms liberosPel-Yar
etäai;at"""t i Grolanda' Hos Slut-

å'toi-.o* nu sPelade-sin första

*åt"n fo. såsongen, bör ingen

framhållas före den andrel 
^

K'NNANP
LADA i SKARA

ftå,46,9OO1-
Lada är en av marknadens billigaste bilar att köpa och äga.

Tänk dig att det finns en ny fin bil som bara kostar 46'900:-.

Nya succ6bilen!
3-dörrars Sedan med 1,3 liters motor, s-växlad. Den nya

generationen Lada till pris som verkligen kan konkurrera.

B. LARSSONS BIL AB
KINNÄRP TEL. 0515/330 60

SKARA BIL & KAROSSERI
SKARA TEL. O511/114 11

. 1 års fabriksgaranti
o 6 års rostskydd
o 3 års vagnskadegaranti

3i;;ö B-Grolanda B 4-3'



Martin och Murcus
w{g-w.

krefsbäst på luftgeuär

'i$d" 
'S'$

$d:trri

Från ungdom.slclossernos skjutning: Fr u Maria Dahlcilu, Kinneued, Jenng Gustafsson,
Sörfur-Odensberg, Martin Thor, Kinneued och Mats Johansson, Falköping.

Falbygdens Skyttekrets-'
mästerskap på luftgevär
har avgiorts i helgen. På
fredagskvållen tåvlade man
i stående, segrare blev Mar-
cus Jannesson, Falköping,
efter en mycket stark final- -

skiutning.

r.rl:- a6.
till ett brett utbud av musikstilar.
Man bjöd på bl.a. folkmusik, vi-
sor, klassisk musik och swing.

Det var elever till musikskolelä-
rarna: Rune Johansson, Nils Mag-
nus Kinnvall. Monica Petri och
Björn Pehrson som visade upp si-
na kunskaper och fick välförtjänta
applåder för detta. Musikskolans

Ltird"g"tt. skjutning
blev mycket jämn och tre
fullpoängare noterades. ef-
ter sårskjutning vann Mar'
tin Thor, Kinneved före
Maria Dahlälv.

Musikelever i Fröldnd

Tre flöjtspelande tjejer som'r're ltöjtspelande tjejer som ingår-i, olik-a flöjtgrapper. Fr.o. i bild heter fli.ckorna:Annilca Pettersson som iir 7:a &rseleu, Aleiand,ia Såndr,n och Mn.r,i.p Httltin snm hiån, Alerandra Sandin och Marie Hulti,n- som b&d.a

Resultat:
. Final: sittande med stöd: 1) Martin
Thor, Kinneved 399 p; 2) Maria Dahl-
älv, Kinneved 399; 3) Jonny Gustavs-
son, Sörby-Od 398; 4) Mats Johansson,
Falköping 398; 5) Jimmy Öman, Kinne-
ved 396; 6) Niklas Ahl. Kinneved 396.

Huvuds\iutning L 15:.1) Mats Jo-
hansson, Falköping 200 p; 2) Niklas
Ahl, Kinneved 199; 3) Fredrik Öst, Kin-
neved 198; 4) Kjell Josefsson, Kinne-
ved 196; 5) I\llats Fällström, Kinneved
195; 6) Per-Äke Svensson, Mullsjö 195;
7) Alexander Börjesson, Falköping
195; 8) Martin Svensson, Mullsjö 194.

L 13: 1) Martin Thor, Kinneved 200
p; 2) Jenny Gustavsson, Sörby-Od 200;
3) Tomas Johansson, Kinneved 198; 4)
Hanna Bemerhag, Kinneved 197; 5)

Linda Gunnarsson, Kinneved 196; 6)
Arinä Engström, Falköping 196; 7) Per
Valther, Mullsjö 196: 8) Sara Lagers-
trand. Kinneved 194; 9) Zandra Eides-
ten, Sörby-Od 193; l0) Jenny Hjortsä-
ter, Kinneved 193.

L ll: 1) Maria Dahlälv, Kinneved 199
p; 2) Jimmy Oman, Kinneved 198; 3)
Jessica Karl6n, Mullsjö 194; 4) Linus
J6hansson. Kinneved 193: 5) Chrisiian
Johansson, Mullsjö 191;6) Jonas Gra-
binski, Mullsjö 190;7) Magnus Gustavs-
son, Sö-Od 190; 8) Ervin Alukic, Falkö-
ping 189.

Stående
l{88os'

Final: 1) Marcus Jannesson. Falkö-
ping 360 p; 2) Joakim Wingren, Kinne-
ved 355; 3) J-O Jannesson, Falköping
353; 4) Hans Göransson, Kinneved 351;
5) Laila Fladberg, Falköping 347; 6)
Lennart Blom. Kinneved 346

Huvudskj. Veteraner: l) Sven Jo-
hansson, Falköping 157 p; 2) Harry
Johansson, Falköping 145.

Seniorer: 1) Joakim Wingren, Kin-
neved. 179; 2) Lennart Blom. Kinneved
178; 3) Laila Fladberg, Falköping 178;
4) J-O Jannesson, Fälköping 175; 5)
Tommy Berglund, Kinneved 175; 6)
Jan Engström, Falköping 174:'7) Lar
Göransson, Kinneved 166; 8) OIa Her-
manssonj Kinneved 166.

Juniorer: l) Mmcus Jannesson, Fal-
köping 174; 2) Peter Ahl, Kinneved
172; 3) Hans Göransson, Kinneved 171;
4) Tomas Hector, Kinneved 171; 5) Per
Brisbo, Kinneved 170; 6) Magnus Gus-
tavsson, Falköping 168; ?) Roger Carls-
son, Kinneved 168.

o

STUTARP-K11{I'IARP
Lördag 19.00 Trivselkväll i
Församlingshemmet, Tor-
vald Berglund visar ljus-
bilder. Servering.
Arr. Frökinds Frikyrko-

grupp.
ALLA ÄR VÄLKOMNA!

Kinnarps If A-trypp: Sven J. Tho-
mas W. Torbjörn A. Tommy B. Tony
P. Ove J. Per-Ola W. Magnus S. Ro-
land K. Ulf N. Sören W. Morgan C.
Patrik K. Moström.lllatch mot: Tvär-
red lörd. Samling: Kinnemo 10.15. Ev.
åtb. 334 66.

Kinnarps lf,' P 16: Holmström, D.
Axelsson, T. Pablo, M. Brisbo, J. Torg-
nysson, M. Brisbo, A. Rehn, H. Tor-
stensson, M. Johansson, J. Callenvik,
K. Josefsson. Ahl. M. Bolinder. Match
mot: Timmele lörd. Samling: Kinnemo
9.10.

spelat i fem &r.

På torsdagskvållen var
det dags för Kommunala
Musikskolans elever i
Kinnarp att i Lokal Frö-
kind visa upp sina kunska-
per inför publik.

Lokal Frökind var i stort sett
fullsatt och publiken fick lyssnd

elevuppvisningar har givetvis som
syfte att ge föräldrar och andra
intresserade en möjlighet att kun-
na lyssna på ungdomarnas musi-
cerande. En annan viktig tanke
bakom elevuppvisningarna är att
ge eleverna rutin i att framträda
inför publik.

RUNE LINDBLAD



$b-gr.

SISTA VECKAN!
Lördag 26 mars är vår sista dag på BRODERI'BODEN i Kinnarp.

Vi vill tacka alla våra trevliga,kunder, som gjort de här åren

mycket trivsamma för oCS.

Ella-Britt o Lars

Utställningsltölt -40olo mbatt

Nu byter vi ut 3 st kök i vår utställning.
Mod. Petunia i ek-utförande, K-höjd.
Mod. Lavendel i bok/grå metallic, K-höjd.
Mod. Anemon i vitt/bok soft, F-höjd.

Söndagsöppet kl. 1 2.00-17.00
Vardagar kl. 09.00-17.00

t.gcrr
Slutarp. Tel. 05'15/333 90

qbI olll
KINNEVEOS FöRSAMLINGSHEM

FÖRSÄLJNING
Tisd. 22 mars kl. 18.30 (obs ti
den). Inl. 

. andakt av pr. Mår-
tensson, lotterier, servering.
Äv. paketauktion. Gåvor motta-
ges tacksamt (paket minst 20:-
värde).
HJÄLP bss ATT HJÄLPA.
Slutarps kyrkl. syförening ,

Frökinds 4lg-ffi,
Pensionårsförening

har hållit månadsmöte i Frö-
kindsgården. Ordf. Margit An-
dersson hälsade välkommen och
vände sig sårskilt till mötets hemli-
ga gäst, Erik Eklund, Ardala,
känd religiös sångare och berätta-
Ee. Elsa Johansson, Slutarp, för-
eningens ombud i kommunala
pensionärsrådet och SPF:s sam-
arbetsgrupp, lämnade rapport
från bevistade sammanträden.
4fter kaffet fick deltagarna lyssna
till Erik Eklund som bl a sjöng
Davids psalmer och många andra
sånger ur sin stora repertoar. Som
lanthandlare i Ardala hade han
mycket att berätta om de fattiga
torparna under de stora gårdarna
i Ardalas närhet. Det var en
skrämmande bild av armod och
fattigdom de första årtiondena ef-
ter sekelskiftet. Eklunds önskan
om en riklig kollekt till leprasjuka
inbrineade 750 kronor.

Hönner önte leaerercr, alla order...

I(innarps behöver nyanställa 50
50 man nu och kanske 50

man till på lite längre sikt
för att klara av att effektue-
ra alla order. Det skulle vi
behöva, såger Henry Jarls-
son VD på kontorsmöbel-
tillverkaren Kinnarps ut-
anför Falköping.
' Han berättar att orderlä-
get är sådant att man tar in
order på 5-7 miljoner mer
i månaden än man hinner
leverera och det är den
skillnaden man skulle vilja
klara av genom att nyan-
stålla.

Någon legotillverkning på annat
håll av Kinnarps produkter ser
Henry Jarlsson inte som realis-
tiskt.

- Vi har en alldeles för integre-
rad produktion för det, det skulle
innebåra att vi finge bygga upp
en hel produktionskedja på annat
håll och det ställer sig svårt: Kan-
ske kan enstaka detaljer tillverkas
på.annat håll men inte så att det
skulle lösa våra problem nu, me-
nar Henry Jarlsson.

Talet om att Kinnarps ändå

skulle lägga ut delar av sina pro-
dukter på lego som cirkulerat i
media, säger Henry Jarlsson be-
ror på en missuppfattning.

-'Vi har inga sådana planer.
Talet om att Kinnarps skulle

vara intresserat av att köpa hela
eller delar av Ekornes, före detta
Ulferts, i Tibro när nu detta före:
tag är i svårighetei och riskerar
nedläggning, förnekar Henry
Jarlsson likaså.

. Inga planer
- Nej vi har inga sådana pla-

ner, men det skulle inte vara dumt
att få den personalen att tillgå. Det
vet man ju inte om det är något
som är genomförbart.

- Skulle det inte vara möjligt
att köpa Ulferts och bygga upp en
Kinnarpstillverkning där, perso-
nalen är ju van att jobba i möbel-
branschen?

- Nej, det skulle vara svårt att
integrera det i vår tillverkning och
få en tillräcklig samordning på det
hela, säger Henry Jarlsson men
medger också att det flyter ut-
märkt med Granstrands i
Skillingaryd, numera ett Kin-
narpsföretag.

o Vadgörkommunen
då?

Men vad gör kommunen då för
att locka folk till Kinnarp och kom-
munens i särklass största industri
- dessutom lönsam och expansiv?
Folk flyttar från Kinnarp för att
bo i Falköping dår man får betyd-
ligt bättre service med daghem,
skolor och annat.

Vore det inte dags att ta vara

på Kinnarps expansionskraft och
jåmna vägen genom rikhaltigt ser-
viceutbud . Det blir många sköna
skattekronor och kanske går det
att vända tehdensen med Falkö-
pings kommun som utflyttnings-
ort.

Vad gör ansvariga politiker i
kommunen?

Gör man inget så kommer na-
turligtvis Kinnarps kontorsmöbler
att förr eller senare fundera över

om man ska etablera tillverkning
på annat håll. Det gynnar inte
Falköping.

Henry Jarlsson på Kinnarp vill
helst ha folk från närområdet till
sin fabrik men han säger att på
kort sikt nu så är det för lite perso-
nal att tillgå. Framsynt kommun-
planering kan kanske åstad-
komma en tillströmning av folk
som vill bosätta sig i och arbeta i
Kinnarp.. 

GLENN WELANDER



Starkt av
Slutarps IF

Slutarp giorde en ny stark vår-
insats och var hela tiden etta På
bollen mot Annelund, som beseg-
rades med 6-2 efter 2-1 i första
halvlek.

SIF skapade en rad målchanser
och giorde alltså ett halvdussinet
måI. Målen: 1-0 Peter Fredriks-
son. 2-0 Per Winlöi 2-1 Pierre
Holmen, 3-1 Per Winlöf, 4-1 OIa
Johansson, 5-1 Peter Fredriksson,
5-2 Johan Unosson och 6-2 Roland
Jansson. zrls-g{ .

Syförenin g sauktion e I Z.
iförsamlingshemmet "-

I kväll blir det försäljning i Kin-
neveds församlingshem. Det' är
Slutarps kyrkliga syförening som
arrairgerar och efter inledande
andakt av prosten Mårtensson
vidtar försäljning oeh auktion.

Gustav Gustavsson
död w,a.-ffi,

politikern, föreningsmänniskan
och handelsbitrådet "Gustav i af-
fär'n", i Slutarp, har avlidit. Han
var född 1912 i Kölaby och fyllde
i somras 75 år. 1929 flyttade han
till Grythyttan, där han var verk-
sam som handelsbiträde till 1936.

Då återvände han till hemtrakter-
na och tog anställning i Evert
Sand6ns affär i Slutarp, där han
var kvar till 1951. Efter ett år i
Hångsdala började han 1952 hos
Samuelssons i Slutarp, varifrån
han 1977 pensionerades, men där
han vid behov hjälpt till även se-
dan dess och dit han gärna ställde
sina steg nästan dagligen.

Genast efter sin återkomst till
hemtrakterna blev han och det
precis på sin 25:e födelsedag,
medlem i idrottsföreningen i Slu-'
tarp, allmänna idrottssektionen,
där han med början 1939 spelade
fotboll i A-laget, ibland också i
BJaget fram till 1942. Från 1939

och till 1945 hade han olika styrel-
seposter, revisorsuppdrag varva-
de med uppdrag som tåvlingsleda-
re och ungdomsledare, aV vilka
de senare fortsatte till 1969.

Från 1945 och fram till 1986 var
han sedan Slutarps IF:s ständige
sekr.

En lång rad av olika utmårkel-
ser och förtjänsttecken har Gustav
Gustavsson tilldelats under ärens
.lopp. 1952 erhöll han Svenska
Riksidrottsförbundets diplom och
Västergötlands Fotbollförbunds
stora diplom, -57 en för ungdoms-
ledarskap, och 1959 förtjänsttec-
ken i guld från Västergötlands
Fotbollförbund liksom 1964 dess
stora medalj i guld och emalj. 1969

den stora silvermedaljen, -79
Svenska Fotbollförbundets silver-
medalj och 1986 den sista guld-
medaljen från Västergötlands Fot-
bollförbund.

Under många år skrev Gustav
Gustavsson sportreferat till olika
tidningar med början 1942. Vidare
var han ledamot av Frökinds
idrotts- och fritidsnämnd åren
1968-?3.

I Frökinds gamla kommun var
Gustav ledamot av bl a familjebi-
dragsnämnden -55 -63, där han -64
-6? var v ordförande. Han var vi-
dare ledamot av Falköpings skol-
förbund -64 -73, revisor för kom-
munens räkenskaper -66 -73, leda-
mot av samarbetsnämnden -68 -73
och valberedningsnämnden -59

-73 och ledamot av kommunalfull-
.-måklrge -58 -73.

I Falkopings kommun var han
ledamot i fullmäktige mellan -74

och -79. Ett otal andra förtroende-

l'1bustav
Gustavsson
IN MEMORIAM

Gustav Gustavsson i Slutarp är
död. I ett halvt sekel var han verk-
sam i olika funktioner i sin hem-
bygd. Sin dagliga gärning hade
han i Samuelssons affär. Gustav i
affärn blev ett begrepp för befolk-
ningen i tätorten och den omgi
vandd landsbygden. Hans enga-
gemang i samhällsfrågor var stort
och även sedan han pensionerats
från politiken, gjorde han gärna
inlägg i denna tidnings spalter i
ämnen som rörde de dagliga kom-
rnunikationerna mellan stad och
landsbygd.

Gustav Gustavsson var en man
med många strängar på sin lyra,
Genom idrotten fick han en fast
förankring i föreningslivet och
Slutarps IF hade glådjen av att ha
honom i sitt led i ett halvt sekel.
Han var efter den aktiva spelar-
karriären föreningens sekretera-
re och under en period också kas-
sör. Vid sin bortgång var han he-
dersledamot i föreningen.

När jag i slutet på 50-talet in-
ledde min journalistbana hade
märket Geson sedan många år
funnits i våra spalter. Geson hade
lätt att uttrycka sig i skrift och det
hans penna präntade, vittnade om
god kunskap i det ämne han tog
upp. Samarbetet med Gustav
Gustavsson fördjupades i och med
att jag i slutet på 60-talet flyttade
till Slutarp. Vi möttes så småning-
om i Slutarps IF:s styrelse, dår vi
haft ett angenämt samarbete. En-
gagemang, kunnande och nog-
grannhet präglade Gustavs insat-
ser. Hans ord vägde tungt, inte
bara i detta föreningssarnman-
hang utan också i tidningens
sköldjury, där han var en av nio.

En titt i Gustav Gustavssons
bokhvllor vittnade om hans stora
fitteråturintresse. Ävett här spän-
de han över ett brett register. Han
var en samlare, icke bara av god
och intressant litteratur uian ock-
så av gamla vyer, vykort från
svunna tider.

Vi är många som saknar Gustav
Gustavsson för hans sätt att vara
bland oss, men vi är också många
som känner tacksamhet över att
ha fått ha honom i vänkretsen.
. BÅSSEJOHANSSON

Kinnarps lF B
önskar match söndagen

d.en 2713.

Tel. 0515i333 74.

Kinneveds Pastorat
Församlingsdelegerade har
sammanträde i bYgdegården
Börstig torsdag den 7 aPril kl.
19.00. Ärenden enligt kallelse

och anslag.
Ordtöranden.

uppgifter hade han som ledamot i I

täx. namnder, valberedningiar. I
kommunfullmäktiges valbered-
ning stod han kvar vid sin bort-
eång. liksom i kristidsnämnden,
äar han borjade f974. Ti$ 1982 var
han också revisor för Stiftelsen
Frökinds-ÅsarPs bostäder och i
hästsportföreningens styrelse var
han med sedan 1982.

Hemvärnet var han med i sedan
starten 1940 och har erhållit dess

veteran{lplom' Han var ledamot
av Vartofta Frökinds ho förtroen-
denämnd mellan åren 1959-1970.
Under några perioder var Gustav
Gustavsson komPanichef och Plu-
tonchef i samma ho. Han har även
tilldelats dess silver- och guld-
medaljer.

Gustav Gustavsson efterlämnar
som nårmast sörjande tre bröder
och 'en syster, svägerskor samt

UÅRENS

SEGTARSItiUMN

I IÄGKRA FÄNGEN

TI[t HEIA FAMITJEN

'-l-Z;1,***e*;::

Storl. 22-27
Rosa o. marin

Storl. 28-33
Rosa o. mint

Storl. 34-41
Vit rosa mint

Sguo

09uo

Tguo

Tguo

$ilisg[I
BASKEIKÄNCN
i svart tYg,.storl. 35-46

BEGRÄNSAT PARTI!

0guo

Vårnyheter
strömmar in!!

Kinnarp - 0515/332 63 j

Aftären med tägre priser!

Öppet: VARDAGAR 10-18,
LÖRDAGAR 9-13

syskonbarn.



Lokalstämma med
Kinneveds RK-krets

slT
-E8,Efetr kaffepaus framträddc

RUMl-kvartetten. De framförde
mycket fint och stilfullt olika visor
under dragspelsackompanje-
mang. Framförandet var av hög
klass och rönte stor uppskattning.

Föreningen har haft en gräni-
träff med folk från Börstig och
Brismene. Torpvandring genom-
fördes i Naglarp och Svenstorp
under försommaren. Ijnder som-
marens senare del ordnades en
bussutfärd till Börstorps slott. Ly-
restads Hamnmagasin och Aske-
berga skeppsättning besöktes
också.

Vid föreningens hembygdsafton
i februari i år talade Gunnar Arn-
borg kring "Mulens marker".
Arnborgs program, i vilket han
hade god hjälp musikaliskt genom
sin dotter, var mycket uppskattat.

Gott resultat
vid syauktion

Eva Spångberg, soih nu ställt i I
utsikt att ra aä., nr""...åärl | fteSpO S;S 2:l&
smyckningen av fondväggen i | -^-..-*r__-
Foisamririgshemm* krar i-irr-i,a I föf lf:ön?|;o;fp
sönd. i Advent. Kinnarps syfören- | -
ing har tidigare besluLt ätt helt I Kinnarps IF fick på tisdagen
beko3tnad äenna utsmyckning i | 1e1pa1s ur Sportjohan cup i fot-

Slqtli"gen kan nämnas att förn;i-l;.
-a*-kontakt tagits nred träsnidare I.

trä på ömse sidor om korset i fJn- | boll. Laget förlorade med 0-l
den | (0-l) på bortaplan mot Essunga,

- 

| hemmahörande i division VI.
- De hade en handicapstraff

och den slog de i måI. Sedan blev
det inte fler mål i matchen, berät-
tar Kinnarps tränare Bengt "Blec-
ka" Georgsson.

Kinnarp försökte och försökte,
men kom inte till sin rätt på den
blöta och tungsprungna planen.

- Vi fick helt enkelt inte med
oss bollen i många lägen, förklarar
"Blecka".

Första halvlek var inte alls bra,
men det blev lite positivare efter
paus. Så långt som till ett kvitte-
ringsmål kom dock inte Kinnarp,
där ingen spelare kom upp i nor-
malstandard. -'..

!

TOMT I SLUTARP
En mycket centralt bel. tomt 5.263 kvm. Låmplig som industri-
eller i bostadsbebyggelse.
Brevsvar till "Tomt 49", nr 49, FT:s kontor Falköping,

Hembygdsmöte i Kinneved z{s-w"
Kinneveds Hembygdsförening

har hållit årsmöte i Lokal Frökind..
Ordföranden Rune Lennarts-

.son ledde förhandlingarna och
blev liksom övriga styrelseleda-
möter och suppleanter omvald.

Under det gångna verksam-
hetsåret har styrelsen haft följan-
de sammansättning: Ordf. Rune
Lennartsson, vice ordf. Barbro
Jarlsson, sekr. Thomas Petters-
son, kassör Erik Gustafsson, vice
sekr. Assar Karlsson och övriga
ledamöter har varit Dagny Silvan-
der och Flemming Torstensson.
Supple_anter: Margot Pettersson,
Majvi Ohman och Svante Svens-
son.

Under årsmötet rapporterade
Gunvor Jacobsson om arbetet i
kommitt6n för . framtagande av
Frökindsdräkt. Man har nu kom-
mit så långt i sitt arbete att man
inom en snar framtid ska försöka -

få en dräkt klar.
Kinneveds Hembygdsförening Deflestasyföreningsauktioner

har ytterligare ökat medlemsanta- brukar hållas före jul, men i Slut-
let till 322. arpskyrkligasyföreningmednära

- 

tjugotalet medlemmar har man

MisSionen främst varje år sin auktion i fastan' Så

för syförening också i år' och tillslutningen var

Vid siu årsmöte nyligen.beslöl l*lrj:T"mvanligtiförsamlings-
Kinnarps kyrkliga syförening att -- 

famiS"festen med givandets
sammanlagt 12.600:- skulle,delas gfåal" iä"i."m inledes med an_
ut av inkomna auktionsmedet. å.ki;r, proit"r, Uno Mårtensson.

Bland de många ändamål man i." ir"!"..ae som ropare jämte
ville ge till kom. Sv,. Kyrkans Mis- ö;;i-Ä;"?- ÄJr-..or,' o"li ,or'
sion främst med sammanlagt 

"."ii*i "., sortimentet av både
3.500:-, Lutherhjälpen fick också tr"åä.U"t." och övriga alster
3.500:-, Flämstätt 1.000:-,5O0i var omväxlande. Värt att notera var
gick-till foljl$e_ändamål: Folk- ilil-;;"r den srörsta duken
högskolan i Hjo, I.M. Sv. kvrkan 

"o,,, 
Lt.u dyrast utan den minsta,

i utlandet, Ria i Falköpingf liks- .it fit"t kon-stverk, som många vil-
förbundet Kristen fostran, ,Hj..l-- f" n.,-o"f, ,å- därför gick på över
serydsstiftelsen och den.. kristna åb0 

-k..

skolan Vasaskolan i Göteborg. - iesultatet inklusive, lotterier
stockaholms stadsmission :"lr o"t 

"itt 
brev inte mindre än 16.000

Göteborgskyrkl. stadsmissionfick k., Utt vilt.n summa skall läggas
vardera 400:- samt slutligen Göte- -i".i tit" mycket om rRan staU ta
borgs kyrkliga sjömansvård 300:-.. ä;l;;;;J;;.sultatet från Kinne-

Föreningen beslöt också också 
""a, 

fr"f. församling, inbegripet
att som vanligt:bekosta-blommor 

""[ra "åa 
Kirr.r.rpi. syfOräning

och tidningar till Frökindsgåld"t; 
",. 

rVr.ju år iy"k.s samla in.

Kinneveds rödakorskrets
höll i söndags lokalstäma i
församlingshemmet under
god tillslutning. Ur verk-
samhetsberättelsen kan
anföras, att kretsens kläd-
insamling gav cirka 1 000 kg
klåder och skor. Dessutom
cirka åtta kubikmeter klä-
der, håmtat av Göteborgs
Stadsmission, kläder som
ej rönt efterfrågan hos Rö-
da korset.

Följande anslag beviljades: Ka-
tastroffonden 6 000 kronor; Etiopi-
en 6 000; Röda korsets distrikts-

' objekt 2 000; Julgåva till svältande
i Etiopien 5 500; Frimärksinsam-
lingen 500; Riksinsamling med
bössor 3 528.

Syföreningen har 15 medlem-
mar och har haft tio arbetsmöten.
Resultat av syauktionen blev
14 032 kronor. Bussresan för äldre
med 50-talet deltagare gick till
Kungslena kyrka. Kaffesamkväm
hölls i bygdegården. Pensionärs-
våningen i församlingshemmet
rönte lika stor tillslutning. Gunilla
Alström, Falköping underhöll
med musik och sång. Kommitt6ns
damer hade bakat och bjöd samt-
liga på gott kaffe och hembakat.
Kurs har hållits i hjärt- och lung-
råddning. 15 fullföljde kursen.
Kretsen har deltagit i samtliga
kommunträffar och även i av d!
striktet anoidnade konferenser.

o Valen
Förhandlingarna gick raskt un-

dan. Styrelse- och revisionsberät-
telser upplästes och godkåndes.
Nya suppleanter blev Tyra Leif-
ler, Slutarp och Barbro Lund-
gren, Kinnarp.

Nuvarande styrelse består av
ordf. Göran Andersson, vice ordf.
Verna Lagerstrand, sekr. Britta
Wilgotsson, kassör Gurli Sjöberg
(dessa ..utgör verkställande ut-
skott). Ovriga ledamöter: Valborg
Claesson, Rut Persson, Arne Gus-
tavsson, Inger Karlsson, Edvard
Johansson, Sigrid Brodd, Inga
Nielsen, Barbro Hermansson. _

Styrelsesuppleanter: Ingegerd
Larsson, Inga Ax, Lennart Os-
karsson, Barbro Jarlsson, Torsten
Gustavsson, Barbro Andersson,
Ann-Britt Karlsson, Lisa Gustavs-
son, Gun-Britt Filipsson, Valter
Gustavsson, Birgit Johansson,
Valborg Larsson.

Under årsmötet rapporterade
Gunvor Jacobsson om arbetet i

Revisorer: Bengt Samlrelsson
och Karl-Erik Torstensson. För-
rådsförvaltare: Valborg Claesson
och Marthel Johansson. Ledare
för syföreningen: Britta Wilgots-
son, Valborg Claesson. Valbered-
ning: Lennart Persson, Ingrid Ols-
son.

Styrelsens förslag till stämman:
klädinsamling, de äldres resa,
pensionärsträff, hissa flaggan på
Röda korsets dag den 8/5, anslag
till katastroffonden med 6 000 kro-
nor, EtigPien 6 000, distriktspro-
jektet 2 000.

Ombud till distriktsstämman:
Gurli Sjöberg, Britta Wilgotsson,
Göran Andersson. Pensionärs-
träffen: Inga Nielsen, Inga Ax,
Barbro Hermansson. Rut Pers-
son. Kdmmitt6n för de äldres resa:
Britta Wilgotsson, Valborg Claes-
son, Inga Nielsen och Göran An-
oersson.

o Gambia
Efter förhandlingarna bjöds

samtliga på kaffe med frallor och
god kaka. Märta och Lennart
Sandberg visade bilder från en
resan till det lilla landet Gambia,
där IOGT-NTO har ett utveck-
lingsprojekt. Man fick en inblick i
hur iländerna exploaterat landet,
förstör deras kultur och ger den
inhemska tlefolkningen en myc-
ket ringa ersättning för deras ar-
bete. En livlig utfrågning följde på
den intressanta framställningen
av levnadsförhållandena i Gam-
bia.
kommitt6n för framtagande av
Frökindsdräkt. Man har nu kom-
mit så långt i sitt arbete att man
inom en snar framtid ska försöka
få en dräkt, klar.

Kinneveds Hembygdsförening
har ytterligare ökat medlemsanta.
let till 322.

Efetr kaffepaus framtrådde
RUMl-kvartetten. De framförde
mycket fint och stilfullt olika visor
under dragspeisackompanje-
mang. Framförandet var av hög
klass och rönte stor uppskattning.

Inge Eckerlid
avgick som kassör

Inge Eckerlid avgick efter 20 år
som kassör i Kinnarp-Slutarps
Vägförening vid årsstämman nyli-
gen. Ny kassör blev Helei Ge-
orgsson och ny i styrelsen Lennart
Helmersson. I tur att'avgå stod
också ordf. Bo Johansson, som
omvaldes. Efter stämman avtac-
kades Inge Eckerlid med present-
tallrik och blommor.



Iisdagen 29 mals
STÄNGES atfären kl 12.00
p g a begravning.

IGA Samuelsson
Slutarp

KINNEVEDS
PASTORAT
Vi bär lram våra fastebössor
vid följande gudstj änster.
PALMSÖNDAGEN.
Klnneveds kyrka: 11, Mårtens-
son, barnkören, palmpr. kyrk-
buss. Vårkumla kyrka: 14 Fäger-
lind. Börstigs kyrka: 19, Mår-
tensson, kyrkokören. Brismene
kyrka: 11, Larsson, kyrkokö-
ren, invigning av mässkrud..

.. KUATITE
TItt RATT PRIS!

Seglar
sK0

49:
ltl{åä't 09:

llyinkomna uårckol
i stor soilefing!

Shy tt eför enin g s aknq,r " kulor) )

Kinneveds Skpteförening har
livlig verksamhet men önskar få
den ännu bättre om man får tag
på "kulor" d.v.s. pengar. Det är
nämligen så att man står i bered-
skap att inköpa Kinnarps Mis-
sionshus för att till detta förlägga
luftgevärsskyttet. Detta har man
nu i pensionärslägenheternas käl-
larutrymme, men här är det för
trångt.

Föreningen har numera 157
medlemmar bosatta i Slutarp,
Kinnalp, Börstig, Brismene, Kö-
laby, Äsarp och Vårkumla. Hiilf-
ten av medlemmarna är under 25
år och det är i huvudsak ung-
domarna som samlas tre kvällar i
veckan för luftgevärsskytte. Det
iir alltså ett omfattande ungdoms-
arbete som skytteföreningen be-
driver och de behöver nu större Kinneoeils SkAttefprenings ord.f. Kafl-Gusiort Ahl och se-

lcretcroren Cla.es ÄI<r.sson med planritning fitr ombyggnnd.
oo ilet noissionshus som finns i balegntnd'en. k/t _gg,

lokaler. Då missionshuset nu blir
ledigt har man tittat på detta och
har fått en kostnadsberäkning på
vad inköp och ombyggnad skall
gå till, nämligen 370.000 kr. Fören-
ingen skulle då få tio skjutbanor
samt övriga för föreningen behöv-
liga utrymmen. Kommunen har
lovat ge stöd i någon form och före-
tag har hört av sig för att $älpa
till med finansieringen. Man räk-
nar med att arbeta för 70.000:-.
men behöver då ytterligare
3fi).000:- i form av bidrag eller lån.

Arbetsviljan är stor, förening-
ens ordf. Karl- Gustav Ahl och
sekr. Claes Åkesson svarar nu för
vardera en oavlönad halvtids-

tjänst för ungdomsarbetet. Ung-
domarna har också visat goda re-
sultat med att i Skaraborgsserien
div. I ta hem segern i klasserna L
ff, L 13 och L 1?, samt andraplat-
sen i L 15.

l9?l hade Kinneveds skytteför-
ening 27 medlemmar och en kassa
på 120.00:-. Man får ett kommu-
nalt bidrag på 20.000:-, men får
sedan med lotterier arbeta ihop
ytterligare ea 100.000:-. För att
kunna föruerkliga id6n om en ny

luftgeviiLrsskltelokal behöver allt-
så föreningen stöd utifrån,

JOSEF JACOBSSON

Iisdagen 29 mats
STÄNGES affären kl 12.00
p g a bqgravnlng.

IGA Samuelsson
Slutarp

Konkursbeslut
Aktiebolaget Kinnarps Spar-
köp, 556256-8752, Kinnarp,
Falköping, har 1988-08-23 för-
satts i konkurs vid Falköpings
tingsrätt. Edgångssammanträ-
de hålls 1988-04-25 kl 14:15 i
Tingshuset, Fredriksbergsvä-
gen 1, Falköping. Borgenärerna
kallas till sammanträdet genom
denna kungörelse. Förvaltare
år advokaten Göran Forssberg,
Box 2094, 531 02 Lidköping, tel.
0510/60390. Tillsynsmyndighet
år kronofogdemyndigheten i
Skövde distrikt, Box224,54I 25
Skövde. Fortsatta kungörelser i
konkursen kommer att annon-
seras i Falköpings Tidning. Det
går ännu inte att bedöma om
borgenärer med oprioriterade
fodringar kan räkna med ut-
delning. Fristdag är, såvitt kah
bedömas, 1988-03-21.

Välkomna till
påskens gudstjänster
i Kinneveds pastorat

SKÄRTORSDAG:
Kinneveds kyrka: 19 HHN,
Mårtensson.

'Vårkumla kyrka: 20 HHN,
Mårtensson..Börstigs 

kyrka: 19 HHN,
Clemensson.
Brismene kyrka: 20 HHN,
Clemensson.

LÅNGFREDAG:
Kinneveds kyrka: 11, Cle-
mensson, kyrkokören.
Vårkumla kyrka: 15 korsan-
dakt, Mårtensson.
Börstigs kyrka: 15 korsan-
dakt, Clemensson.

pÅsroRceru:
Kinneveds kyrka: 11, Mår-
tensson, kören, kyrkbuss.
Vårkumla kyrka: 14 fam.gtj,
Mårtensson, barnkören.
Utd. av Barnens bibel.
Börstigs kyrka: 11, Cle-
mensson, kören.
Brlsmene kyrka: 14, Cle-
mensson, kören.

Slutarps IF
övertygan #

Slutarps IF fortsätter att över-
tyga i vå,rens träningsmatcher i
fotboll. På lördagen gästades
man av div. VJaget Mölltorp,
som fick stryk med 5-0 - afia
målen kom före paus.

SIF giorde, fiamförallt i första
halvlek, en gedigen insats med
bra spel från alla häI. Målen:
l-0 Per Winlöf, 2-0 Roland
Jansson, 3-0 Magnus Johans-
son, 4-0 Roland Jansson och
5-{ Magnus Johansson.

Fiskbilen
kommer idag, måndag till Flo-
by, Gökhem, Odensberg, Gud-
hem, Torbjörntorp, Slutarp,
Kinnarp, Åsarp och Blidsberg.
OBS! Kommer ej skärtorsda-
genl
GLADPÅSK!
JANNE tTIy(6,



Påskgudstjånst ^lt'gg'
är det på långfredagen i Lokal
Frökind. Det är Frökinds FrikYr:
kogrupp som inbjuder till samling

kring Påskens budskap i ord och
ton. Peder Kjell från Floby kom-
mer att predika och en sånggrupp
kommer att sjunga. Mötesledare

.är pastor Jan-Erik Holm.

4q-tt-

GAMMALDANS
MEDBORGARHUSET

Lörd. Påskafton 214 Rl.20.30-01.00

Kent.Owes
Medlemskontroll.

VI|LKOMNA! FTöKINdS GDVFlera nyförvärv
tifl Slutarps IF!

zrl?-s8.
Slutarps IF har gjort fle-

ra fina framträdanden i vå-
rens tråningsmatcher och
en av anledningarna till
framfarten i tränings-
matcherna är de fina nyför-
värv som sökt sig till klub-
ben. Samtliga är nu också
klara för seriespel i Slut-
arpströjan.

Från Kinnarps IF kommer
"Lollo" Jansson och Clemens Hof-
bauer och grannar emellan har
man löst de här övergångarna
mycket smidigt.

Nya i övrigt år mittbacken Hå-
kan Andersson från IFK FalkG
ping, brodern Magnus från Falkö-

pings BK. Han kan bli det verkliga
utropstäcknet mellan stolparna.
Tord Johansson - målvakt från
Rapid - blir också att räkna med.

Därtill kommer Stefan Berger,
som åter ses i Slutarps färger, ef-
ter en sejour i Märsta IK. I samt-
liga fall har övergångarna skett i
samförstånd och utan problem
med resp. klubbar.

Carsten Andersson - målvakt
- går till Rapid och studerande
Sören Andersson har sökt sig till
en Växjöklubb.

Så är läget för tränaren Hans-
Olof Gustafsson som efter fiolårets
fiärdeplacering för sitt lag har gott
hopp om en än bättre placering
när han går in på sitt andra tränar-
år i klubben.

I(innarps HaSi
Hur blir -d,et med
skolfrå,gan???

Till våra folkvaldal
l) Vi undrar vart utredningen ta-

git vägen.som handlar om fram-
tiden för Kinnarps <ich Floby
skolor?

2) Vi har fått löfte om att få veta
kostnaden för de olika alterna-
tiven och den totala kostnaden.

3) Vi vill ha svar innan valet från
våra politiker så vi vet var ni
står. I annat fall anser vi oss
förda bakom ljuset.

4) Vi ärmånga som undrariKinn-

arp, Slutarp och omgivande
landsbygd och det är av vikt att
vi får en lägesrapport.

5) Viärett expansivtsamhälle och
om inte våra politiker vill lyssna
på oss går tankarna till att bilda
ett eget parti och därtill arbeta
för att få en egen kommun till
stånd. Vi har ett så pass starkt
skatteunderlag att det inte år
någon omöjlighet.

Nu kråver vi klartext från våra
partier och våra politiker!
KINNARPS HEM och SKOLA

Jaktstig
i Kinnarp Annandag påsk, an-
mälan 08.00-14.00. Välkomna!
Kinr.rarps SSK.

Påskgudstiänst
i Lokal Frökind, Långfredag kl'
19.00. Medv. Peder Kjell, Holm ,

och sånggruPP.
Varmt välkomna!

-

300 i kassan
l9?1 hade Kinneveds Skytteför-

ening 27 medlemmar och 300 kro-
nor i kassan, inte 120.000' som
framgick av artikel i måndagens
FT. Ylc-w '

SlutarP z/q'st'

slog IFI( B
I går var det ny träningsmatch

i fotboll för Slutarp och i ledarle-
det tycker man att det går nästan
för bra i vårmatcherna. Nu blev
det 5-1 (2-0) mot IFK FalköPing
B och det talar för styrka.

Det var bra prestationer över-
lag, men allra bäst var Clemens
HoIbauer, Håkan Andersson,
Magnus Johansson, Per Winlöf
och "Lgllo" Jansson. "Lollo" gior-
de tre SIF-måI, Per Winlöf 2 me-
dan Fredrik Zöögling nätade för
IFK B.

Axtorp, Hallagårdens diknings'
företag håller årssammanträde
5/4 kl. 19.30 i bygdegården, Vår'
kumla. Styrelsen'

BOMULLSTYGER nytt stort parti inkommet!
Bredder: 90, 150, 180 och 2 meter, till påslakan, gardiner, klä-
deim m. Pris fr. 20-35-lm.

KINNARPS FABRIKSNEDERLAG 0515/331 86.

Öppet: månd.-fred. 10.00-12.30, 14.00-17.30.

MÖNARPS
4ossdikningsföretag
Ärsmöte hålles torsdag 7 april
1988 kl 19.30 i Göteveeården.
S_tad ge enli ga ären d en.

Styrelsen



Också Kri.tä"
har drömmAr
Du och jag drömmer om

framtiden? Det gör vi alla.
Det gör Krister Andersson
också.

AIla har vi drömmarna.
några har, tycker man, Iätt
att få sina drömmar upp-
fyllda, vi andra får våra
drömmar uppfyllda, kan-
ske inte med en gång, men
efter ett tag.

För andra kan det ta längre tid.
För Krister Andersson än längre
tid. Ändå är Krister ..r -åd-
människa precis som Du och jag.
Men alla har vi olika förutsätt-
ningar.

För Krister Andersson, från
Slutarp, numera invånard i tätor-
ten Falköping har vägen varit ex-
tra lång. Därför att Krister inte
med talets gåva kan kommunicera
med Dig och mig. Därför att Kris-
ter är utvecklingshandikappad, .!a
inte bara det, han är flerhandikap-
pad.

Under de närmaste sex veckor-
na kommer vi att få höra mycket
om Krister, se mycket av Krister.

Krister vill synas. och Krister
skall synas.

Radiohjälpen drog i lördags
igång en sex veckor lång kampanj
där de insamlade medlen skall gå
till FUB, Föreningen för utveck-
lingsstörda medmänniskor. Peng-
ar som skall användas för forsk-
ning kring vad det är som orsakar

Bertil 
-Schrnidt,,lcinsordförande i, FU B, Krister Andersson,

affischnamn i l<ampanjen och Ing Marie Olofsd.otter, in-
Jor-mationsansuarzg för FUB, Sknraborg.
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Offentligtmöte rA-8('
Lördag kväll är det offentligt

möte med servering i Kinnarps
Missionshus.

Åsa.ps Missionsförsamling ska
bygga ny kyrka i Slutarp-Kinnarp
och med anledning av detta så är
Missionshuset sålt. Ägarbyte sker
i mitten av april.

Frökinds Frikyrkogrupp, som Kinneveds
Ord. årsmöte med

arbetar i bygden, ser framåt med
stor tillförsikt. Och med nya visio-
ner!

Tisdag kvåll nästkommande
vecka så har uv-kåren sin högtid
med uv-invigning ioch stjärnfall i
missionshuset. Och detta blir det
sista mötet i missionshuset.

detta handikapp, men pengar som
också skall användas till en rätts-
skyddsfond som skall hjälpa en
grupp av våra svenskar som på
mer än ett sätt haft svårt att få sin
röst hörd i vårt samhälle.

Medmänniskor med samma
kånslor, med samma behov och
med samma rättigheter som vad
vi alla har. Men medmänniskor
som under årens lopp, på grund
av medmänniskans attityder ham-
nat i en strykklass. Vi har fått en
ny omsorgslag i Sverige, en lag
som säger att även de utvecklinqs-
störda skall ha rätt till eget boå-
de, att den institutionsvård som
hittills funnits, där en grupp av oss
svenskar varit placerade skall
upphöra. Men inte alla får sina
rättigheter uppfyllda. Hittills har
drygt 200 överklaganden gjorts i
vårt land, förhoppningsvis skall
landsting och kommuner senare
ta.sitt ansvar och överklagandena
mtnsKa.

Men för att ge rättsligt stöd åt
den här delen av sveriska befolk-
ningen behövs pengar. Därför har
FUB instiftat en råttsskyddsfond.
TilI den skall en del av pengarna
från Radiohjälpen gå. Den andra
delen av pengarna skall gå till
forskning, en forskning som skall
utröna anledningen till handikap-
pet, men en forskning som också
skall leda till att det blir lättare att
leva med handikappet.

LARS AKHE

Slutarps
Församlingshem
Oppet hus

samhällsförening
hålles månd. den 11 april kl.
19.00 i Stiftelsens lokal, Slutarp.
Arenden enl. stadgarna.
Styrelsen.

Onsd. 6 april fr. 18.30
Kvällens gäst: Susanne Friberg
Byström som talar om: Jehovas
vittnen inifrån. Varmt välkom-
men önskar
Kinnarps sylörening

Bourling z/q-st.

Sluttabell för Korpen grupp I
Kinnarp - Anders Björstigs 0-6
Kommunal-Bowlinghallen 1 -5
Haglunds-Sledge Hammer 6-0

Haglunds
Kinnarp
Björstigs
Kommunal
Bowlingh.

l0?1240-2015
1061336-2413
1060428-3212
1041531-29 9
1032527-33 8

FALKöPINGS KOMMUN
BYGGNADSNÄMNDEN

DETALJPLANER
RATTEN 2, Floby, antaget av kommunfullmäktige 1988-02-22

och SLUTARP ?:1, Kinnarp-Slutarp antaget av byggnads-
nämnden 1988-02-25.

Besluten har vunnit laga kraft 1988-03-21 respektive 1988-03-28.

För att få ersättning för skador p.g.a. detaljplanen måste talan
väckas vid fastighetsdomstolen inom två år råknat-frårr det
datum planen vann laga kraft (15 kap 4 $ plan- och byggla-
gen). Om skadan rimligen inte kunde förutses inom den tiden
får talan väckas senare.

Byggnadsnämnden

SPAIITAG l|CH
AUSKED

Lördag 10.00 tar vi första
spadtaget för den nya kyr-
kan (vid Lokal Frökind).
Kl 19.00 Avskedsmöte av
Kinnarps Missionshus.
Sång, bilder, minnen,*an-
dakt och servering.
Välkomna till Kinnarps Mis-
sionshus!

Sweetshirt

KI]INABPS
TAGERFtiBSÄtJilIilG

Kinnarp - 0515/33263

Affären med lägre priser!

Öppet: VARDAGAR 10-18
LÖRDAGAR 9-13

SledgeHammer 103f 617-43 7



Jaktstig i tr(inneved >/"1-:r.r'

385 skyttar deltog i Kinnarps
SSK jaktstig. 44 st sköt utan in-
sats. Skyttarna sköt vardera 14

skott maximalt 40 poäng, pelta-
garna var från spridda platser,
såvål Dalsland, Bohuslän som
Skaraborg. Skaraborgskretsen
skjuter även lagtävling med fem
skyttar från vardera laget som
räknas samt får ha obegränsat
med reserver. Klubben fick myc-
ket beröm av skyttarna för en bra
och väl genomförd jaktstie.

l) Anders Sjögren, Tidaholm 140' 2)

Hasse Karlsson, Falköping 130, 3) Ro-

land Fernström, Götene 138, 4) Len-
nart Larsson, Hökerum 137, 5) Jörgen
Johansson, Skara 137, 6) Lennart
Eriksson, Bengtsfors 136, 7) Tommy
Lundgren, Tidaholm 135, 8) Tommy
Johansson. Siockerhult 135, 9) Lars-
Ola Wilten, Blidsberg 135, 10) Jörgen
Holst, Grästorp 134, 11) Lennart Ahlin,
Tibro 134, 12) Rolf Wikström, Jönkö-
ping 134, 13) Bernt Emanuelsson,
Bengtsfors 133, 14) Mikael Andersson,
Hyssna 133, 15) Crister Karlsson, Ud-
devalla 133, 16) Tommy Johansson,
Göteve 133, l7) Björn Johansson, Stoc-
kerhult,132, 18) Conny Larsson, Grim-
sås 131, 19) Uno Fröjd, Lidköping 131,
20) Peter Lööv, Blidsberg 130, 21) Arne

Johansson. Vedum 130, 22) Göran Her-
mansson, Sätuna 130, 23) Ingemar Jo-
hansson, Tibro 129, 24) Lars Jakobs-
son, Skara 129, 25) Jerker Johansson,
Moholm 129.

Dam: l) Ulla B Martinsson, Götene
110, 2) Agneta Johansson, Eriksberg
103.

Veteran: 1) Egon Karlsson, Tida-
: holm 137, 2) Ake Karlsson, Tidaholm

133, 3) Rune Björnberg, Hjo 132.

Jun: 1) Niklas Roslund, Falköping
128, 2) BjörnOttergren, Almestad 111.

Ins Duva Hök: 1) Benny Granat.
Tidan 37 + 33 = 70, 2) Rolf Wikström,
Jönköping 29 + 34 = 63, 3) Anders
Andersson, Tun 24 + 36 = 60.

I Ins Rådjur: 1) Alf Sandfridsson,
Eriksberg 34, 2) Lars Jakobsson, Skara
29.

Lagtävlan: 1) Tibro 635, 2) Falköping
1, 630, 3) Falköping 2, 620, 4) Tidaholm
2, 596, 5) Götene 588, 6) Vilske l, 585,
7) Sätuna 578, 8) Eriksberg 572, 9) Ska:
ra 565, 10) Stockerhult 561, 11) Tida-
holm 1, 557, 12) Vilske 2, 544.

Sommardäck
toppenbilligt.
KÅGES DÄcK, Kinnarp.
Tel. 0515/337 30.
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Priserna gäller så länge
lagret läcker.

Vad ör det de lYssnar På/

;
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Vad lyssnar dom så uppmärk-

samt på, Oskar Johansson, Birgit-
ta Adolfsson, Karl Wilhelmsson
och Eivor Andersson? Jo, det var
så att häromd-agen var represen-
tanter från Äsarps Hembygds-
förening på Frökindsgården och
bjöd på kaffe och underhållning.
Josef Jacobsson hade med sig
gamla bilder som visade männi-
skor i helg och söcken och så kun-
de man diskutera hur man var
klädd. hur man arbetade och om
vilka personligheter det fanrrs i
bygden. Bengt Fransson berätta-
de som ingen annan om hur det
var en gång i tiden, åhörarna kun-
de leva tillbaka i sin barndoms
minnen. Det hör ändå ålderns rät-
tigheter till att minnas sin barn-
dom.

Kinnarps
IOGT-NTO-förening
Distriktets årsmöte i lokal Frö-
kind den 16 april med början kl.
10.00. 19.00 samkväm med förtä-
ring, scenprogram, lekar och
dans. Söndag 9.00-16.00. Med-
lemmar möt upp. Styrelsen,

Kinneved
Kyrkofullmäktige kallas till ord.
sammanträde i Axtorps För-
samlingssal 1988-04-13 kl. 19.00.

Ärenden enl. kallelser och an-
slag.
Ordf.
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T-shirt
barn, dam, herr,
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Affären med lägre priser!
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